
2020D38525 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft op 
2 oktober 2020 een aantal vragen voorgelegd aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport inzake de Vaststelling van de begro-
tingsstaten van het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (XVI) 
voor het jaar 2021 (Kamerstuk 35 570 XVI, nr. 1). 

De voorzitter van de commissie,
Lodders 

De adjunct-griffier van de commissie,
Krijger 
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Nr. Vraag 
1. Kunt u een overzicht geven van alle convenanten die sinds 2015 

zijn afgesloten tussen het Ministerie van VWS en betrokken 
partijen in de zorg? Kunt u daarbij aangeven welke convenanten 
succesvol hebben gewerkt en welke convenanten minder 
succesvol waren met een toelichting daarop? 

2. Hoeveel wordt door dit kabinet geïnvesteerd in de zorg? Kunt u 
dit zowel weergeven in een totaalbedrag, als uitgesplitst in 
aparte tabellen voor de Zorgverzekeringswet (Zvw), de Wet 
langdurige zorg (Wlz), de Wet maatschappelijke ondersteuning 
2015 (Wmo 2015) en de Jeugdwet? 

3. Kunt u een overzicht sturen met de jaarlijkse uitgaven aan de 
zorg vanaf de jaren 2000 tot en met 2020 in zijn totaal en 
uitgesplitst per wet? 

4. Hoeveel winst is gemaakt in de Nederlandse zorgsector in 2020? 
5. Hoeveel winst is uitgekeerd aan investeerders, aandeelhouders 

en eigenaren? 
6. Hoeveel reserves hebben de zorginstellingen in de Wlz, Zvw, 

Wmo 2015 en Jeugdzorg opgebouwd? 
7. Hoeveel hebben de kabinetten Rutte I, II en III bezuinigd op de 

zorg? Kunt u dit per kabinetsperiode apart aangeven in een 
tabel met daarin graag tekstuele uitleg waarop bezuinigd is, 
hoeveel er bezuinigd is en wat de reden daarvoor was? 

8. Hoeveel hebben de kabinetten Rutte I, II en III geïnvesteerd in de 
zorg? Kunt u dit per kabinetsperiode apart aangeven in een 
tabel met daarin graag tekstuele uitleg waarop bezuinigd is, 
hoeveel er bezuinigd is en wat de reden daarvoor was? 

9. Kunt u de uitgaven met betrekking tot de Wmo 2015 over de 
jaren 2007 tot en met 2020 op een rij zetten? Hoeveel was dat in 
de periode 2010 tot en met 2020? 

10. Kunt u de uitgaven vanuit de Wlz op een rij zetten over de jaren 
2015 tot en met 2020? 

11. Kunt u de uitgaven vanuit de Zvw op een rij zetten over de jaren 
2007 tot en met 2020? 

12. Kunt u de uitgaven aan jeugdzorg op een rij zetten van de jaren 
2015 tot en met 2020? 

13. Kunt u de uitgaven betreffende beschermd wonen op een rij 
zetten over de jaren 2015 tot en met 2020? 

14. Kunt u de uitgaven aan preventie op een rij zetten over de jaren 
2005 tot en met 2020? 

15. Kunt u de uitgaven aan dagbesteding en begeleiding op een rij 
zetten over de jaren 2015 tot en met 2020? 

16. Kunt u een overzicht geven van de totale uitgaven in de 
verpleeghuiszorg, vanaf 2010 tot en met 2020? 

17. Hoe vaak is in de afgelopen jaren bij de Ondernemingskamer 
melding gedaan van disfunctionerende bestuurders? 

18. Kunt u aangeven hoeveel bestuurders uitgesplitst per zorgsec-
tor meer verdienen dan de Balkenendenorm? Kunt u deze 
bestuurders in een overzicht zetten met salariëring, eventuele 
bonus en auto in plaats van doorverwijzen naar het Ministerie 
van Binnenlandse Zaken? 

19. Kunt u een overzicht geven van alle zorgbestuurders die in 
opspraak zijn geweest vanwege wanbeleid en/of wanbestuur? 

20. Heeft u in 2020 of voorgaande jaren zorgbestuurders ontslagen 
en laten vervangen? Zo ja, wie waren dat en waarom? Zo neen, 
waarom niet? 

21. Wat zijn de meest actuele cijfers met betrekking tot zorgmij-
ding? Wanneer is het volgende onderzoek naar zorgmijding 
gepland? 

22. Welk verband bestaat er tussen het mijden van zorg en de 
inkomensgroep waartoe iemand behoort? 
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Nr. Vraag 
23. Hoeveel mensen hebben in 2020 afgezien van zorg vanwege 

hogere kosten? Kunt u dat uitsplitsen per zorgsector? 
24. Hoeveel mensen zien af van Wlz-zorg vanwege de hoge eigen 

bijdrage? Hoe was die verdeling in voorgaande jaren? 
25. Hoe was de verdeling naar inkomensgroep van mensen die zorg 

mijden in 2020? Hoe was die verdeling in voorgaande jaren? 
26. Wat was de verwachte opbrengst van de eigen bijdrage, voor 

zowel de Wmo 2015 als de Wlz over 2020? 
27. Wat wordt de verwachte opbrengst van de eigen bijdrage, voor 

zowel de Wmo 2015 als de Wlz in 2020? 
28. Welke gemeenten vragen geen eigen bijdrage voor zorg en 

voorzieningen uit de Wmo 2015? 
29. Hoeveel verzorgingshuizen zijn tot op heden gesloten en 

hoeveel zijn dat er naar verwachting in 2020? 
30. Hoeveel gehandicaptenzorginstellingen zijn gesloten en hoeveel 

zijn dat er naar verwachting in 2020? 
31. Kunt u een overzicht geven van alle plussen en minnen 

betreffende de verpleeghuiszorg? 
32. Kunt u een overzicht geven van alle plussen en minnen 

betreffende de gehandicaptenzorg? 
33. Hoeveel ouderen zijn de laatste jaren mishandeld en wat zijn de 

meest actuele cijfers? 
34. Hoeveel jongeren, volwassenen en ouderen zijn eenzaam? 
35. Hoeveel wordt besteed aan het bestrijden van eenzaamheid? 
36. Welke effecten heeft eenzaamheid op de fysieke gezondheid? 

Wat zijn hiervan de kosten? 
37. Hoeveel en welke thuiszorgorganisaties zijn in 2019 en 2020 

failliet gegaan? 
38. Hoeveel thuiszorgmedewerkers zijn vanaf 2015 ontslagen? 
39. Hoeveel is bezuinigd op de Wmo 2015 vanaf 2006 tot en met 

2020? 
40. Hoeveel is bezuinigd op de huishoudelijke verzorging (huishou-

delijke hulp) vanaf 2006 tot en met 2020? 
41. Hoeveel is bezuinigd op het budget van de beschermde 

woonvormen vanaf 2015 tot en met 2020? 
42. Wat zijn de minimumtarieven die gehanteerd mogen worden 

voor huishoudelijke verzorging? 
43. Welke gemeenten hanteren nog steeds te lage tarieven voor 

huishoudelijke verzorging? 
44. Hoeveel dagbestedingslocaties zijn er? Hoeveel dagbeste-

dingslocaties zijn gesloten sinds 2015? 
45. Hoeveel mensen zijn gekort in hun uren huishoudelijke 

verzorging, uitgesplitst per gemeente? 
46. Hoeveel mensen zijn hun zorg vanuit de Wmo 2015 kwijtge-

raakt, uitgesplitst per gemeente? 
47. Hoeveel gemeenten hebben tot nu toe hun beleid aangepast 

conform de uitspraken van de Centrale Raad van Beroep? Welke 
gemeenten hebben hun beleid nog niet aangepast? 

48. Wat waren de uitvoeringskosten van de Wmo 2015? 
49. Met hoeveel procent is de bureaucratie in de Wmo 2015 

toegenomen? Welk bedrag is hiermee gemoeid? 
50. Op welke wijze hebben de gemeenten het toezicht op de 

Wmo-zorg georganiseerd? Wie is per gemeente de 
toezichthouder? 

51. Hoeveel zorgwoningen zijn er in Nederland? 
52. Hoe groot is het tekort aan zorgwoningen? 
53. Hoeveel zorgwoningen zijn er in de afgelopen jaren 

bijgebouwd? 
54. Hoeveel mensen zijn langer thuis blijven wonen sinds de 

decentralisaties? 
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55. Hoeveel en/of welke gemeenten verstrekken een tegemoetko-

ming aan mensen met hoge zorgkosten en hoeveel of welke 
gemeente verstrekken dit niet? Kunt u hiervan een overzicht 
sturen? 

56. Hoeveel kleinschalige woonvormen zijn sinds de Actielijn 
Wonen en zorg opgestart sinds de start van deze actielijn en de 
ingezette stimuleringsregeling? 

57. Welke onderzoeken heeft u extern laten uitvoeren en bij wie? 
Welke kosten waren hiermee gemoeid? Is tussen het Ministerie 
van VWS en de onderzoekers gesproken over de concept 
conclusies? 

58. Kunt u een overzicht geven van congressen waaraan ambtena-
ren deelnamen? Hoeveel geld werd hieraan uitgegeven in 2020? 
Kunt u aangeven wat het doel was van deze congressen? 

59. Kunt u een overzicht geven van congressen en reizen waaraan 
ambtenaren deelnamen in het buitenland? Hoeveel geld werd 
hieraan uitgegeven? Kunt u hierbij aangeven wat het doel was 
van deze congressen en reizen? 

60. Hoe vaak werden reizen en congressen geheel of gedeeltelijk 
bekostigd door externe partijen? 

61. Door wie werden de reizen waar ambtenaren aan deelnamen of 
hun verblijf bekostigd en wat was de bijdrage? 

62. Kunt u aangeven hoeveel deelbegrotingen van alle zorgpro-
gramma’s en actieplannen hebben gekost? Kunt u daarin apart 
overzichtelijk maken hoeveel budget uitgegeven is aan 
communicatie, lunches en borrels met de betrokken partijen? 

63. Hoeveel communicatiemedewerkers of hoeveel fte (fulltime 
equivalent) communicatiemedewerkers heeft het Ministerie van 
VWS in dienst? 

64. Kunt u een overzicht geven van alle (aanjaag)teams die u heeft 
ingezet? Welke personen (uit welke organisaties) werken voor 
deze (aanjaag)teams, om hoeveel fte gaat het hier, hoe hoog is 
hun salariëring, wat zijn hun doelstellingen en welke resultaten 
hebben ze tot nu toe geboekt? 

65. Hoeveel communicatiemedewerkers of hoeveel fte communica-
tiemedewerkers heeft u in dienst? 

66. Hoeveel communicatiemedewerkers of hoeveel fte communica-
tiemedewerkers heeft de Staatssecretaris van VWS in dienst? 

67. Hoeveel communicatiemedewerkers of hoeveel fte communica-
tiemedewerkers heeft de Minister voor Medische Zorg in 
dienst? 

68. Hoeveel procent van de zorgaanbieders maakten in 2020 
gebruik van digitale gegevensuitwisseling met andere zorgaan-
bieders? Hoe hoog was dat percentage in voorgaande jaren? 

69. Hoeveel besloten vennootschappen (bv’s), naamloze vennoot-
schappen (nv’s), verenigingen, vennootschappen onder firma 
(vof’s), eenmanszaken en stichtingen hebben zich in 2020 
geregistreerd als zorgverlener of zorginstelling? 

70. Hoeveel zorgorganisaties hebben onderhangende bv’s? 
71. Hoeveel mensen betalen een eigen bijdrage uit vermogen, 

uitgesplitst naar de Wlz en de Wmo 2015? 
72. Hoeveel klachten en bezwaren heeft het CAK afgelopen jaar 

gekregen en hoeveel was dit in voorgaande jaren? 
73. Kunt u nauwkeurig toelichten per beleidsartikel welke extra 

amendeerruimte nog bestaat? Als deze ruimte ontbreekt, wat is 
hiervoor de reden? 

74. Kunt u aangeven wat de bezuiniging was bij het afschaffen van 
de Wet tegemoetkoming chronisch zieken en gehandicapten 
(Wtcg) en de Compensatie Eigen Risico (CER)? 
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75. Hoeveel middelen worden door gemeenten naar schatting ter 

beschikking gesteld voor de financiële tegemoetkoming voor 
zorgkosten, die in de plaats zijn gekomen van de Wtcg en de 
CER? 

76. Wat zijn de opbrengsten indien het Centrum Indicatiestelling 
Zorg (CIZ) wordt afgeschaft en de indicatiestelling wordt 
teruggegeven aan professionele zorgverleners? Is de regering 
bereid deze besparingsmogelijkheid in de zorg te onderzoeken? 

77. Kunt u een overzicht geven van de absolute levensverwachting 
in jaren en de jaren daarvan in goed ervaren gezondheid, 
onderverdeeld in laag, midden en hoog sociaal economische 
status én minimum, modaal en hoog inkomen? 

78. Hoeveel kosten keurmerken in de zorg? 
79. Hoeveel van deze keurmerken per merk worden jaarlijks 

afgegeven? 
80. Welke besparing is mogelijk als keurmerken in de zorg 

afgeschaft worden? 
81. Welke keurmerken worden vereist bij zorginkoop, uitgesplitst 

naar zorgkantoorregio? 
82. Wat kost jaarlijks de bureaucratie in de zorg in Nederland, 

uitgesplitst per zorgsector? 
83. Hoe groot is de overhead en de kosten hiervan, uitgesplitst per 

zorgsector? 
84. Wat was de overhead in de reguliere ziekenhuizen in 2010 en in 

2019? 
85. Wat was de overhead in academische ziekenhuizen in 2010 en 

in 2019? 
86. Wat was de overhead in instellingen voor langdurige zorg in 

2010 en in 2019? 
87. Met hoeveel procent en kosten is de bureaucratie toegenomen 

na de decentralisaties naar de gemeenten (uitgesplitst in Wmo 
2015 en Jeugdwet)? 

88. Hoeveel kost een verpleegdag in de wijkverpleging? 
89. Hoeveel kost een verpleegdag in een hospice? 
90. Wat zijn de precieze kosten of een inschatting van de kosten 

voor ziekenhuizen vanwege de hoge bezetting van ouderen die 
langer in het ziekenhuis verblijven dan noodzakelijk, omdat in 
de thuissituatie geen plek is of omdat er wachtlijsten zijn bij 
verpleeghuizen of Eerstelijnsverblijf (ELV)-bedden? 

91. Wat zijn de kosten van ELV-bedden? 
92. Hoeveel ELV-bedden zijn er? 
93. Hoeveel tijdelijke bedden zijn er in verzorgingshuizen en 

verpleeghuizen? 
94. Hoeveel kinderen leven in armoede? Wat zijn de meest recente 

cijfers? 
95. Wat gebeurt er momenteel om het gebruik van antipsychotica 

en/of psychofarmaca in de ouderenzorg omlaag te brengen? 
96. Hoeveel mensen hebben een indicatie voor een ZZP (Zorg-

zwaartepakket) 1? Hoeveel was dit in voorgaande jaren? 
97. Hoeveel mensen hebben een ZZP 2? Hoeveel was dit in 

voorgaande jaren? 
98. Hoeveel mensen hebben een ZZP 3? Hoeveel was dit in 

voorgaande jaren? 
99. Hoeveel mensen hebben een ZZP 4? Hoeveel was dit in 

voorgaande jaren? 
100. Hoeveel mensen hebben een ZZP 5? Hoeveel was dit in 

voorgaande jaren? 
101. Hoeveel mensen hebben een ZZP 6? Hoeveel was dit in 

voorgaande jaren? 
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Hoeveel mensen hebben een ZZP 7? Hoeveel was dit in 
voorgaande jaren? 

102. Hoeveel mensen hebben een ZZP 8? Hoeveel was dit in 
voorgaande jaren? 

103. Hoeveel mensen hebben een ZZP 9? Hoeveel was dit in 
voorgaande jaren? 

104. Hoeveel mensen hebben een ZZP 10? Hoeveel was dit in 
voorgaande jaren? Hoeveel mensen hebben een zorgzwaarte-
pakket? Hoe zijn de prijzen van zorgzwaartepakketten de 
afgelopen jaren veranderd? Kunt u een historisch overzicht 
geven van de prijsontwikkeling van ZZP’s? Wat heeft de 
extramuralisering van ZZP 1, 2 en 3, het sluiten van verzorgings-
huizen in financiële zin opgeleverd? 

105. Hoeveel mensen maken gebruik van de Wlz, in aantallen? 
106. Hoeveel mensen maken gebruik van de Wmo 2015, in 

aantallen? 
107. Hoeveel mensen maken gebruik van de Zvw, in aantallen? 
108. Hoeveel mensen maken gebruik van zorg vanuit de verschil-

lende domeinen, Zvw, Wmo 2015, Wlz en de jeugdzorg? 
109. Hoeveel mensen maken gebruik van huishoudelijke verzorging? 
110. Hoeveel mensen maken gebruik van dagbesteding? 
111. Hoeveel mensen maken gebruik van begeleiding? 
112. Hoeveel mensen maken gebruik van begeleiding in combinatie 

met persoonlijke verzorging? 
113. Hoeveel mensen maken gebruik van ziekenhuiszorg? 
114. Hoeveel mensen maken gebruik van wijkverpleging? 
115. Hoeveel mensen maken gebruik van de geestelijke gezond-

heidszorg (ggz)? 
116. Hoeveel kinderen en jongeren maken gebruik van de jeugdzorg 

en/of de jeugd-ggz? 
117. Hoeveel zorgverleners zijn er afgelopen jaar bijgekomen? Kunt 

u dit uitsplitsen per zorgsector? 
118. Hoeveel mensen wonen in een verzorgingshuis? 
119. Hoeveel mensen wonen in een verpleeghuis? 
120. Hoeveel mensen wonen in een beschermde woonvorm? 
121. Hoeveel mensen wonen in een kleinschalige woonvorm? 
122. Hoeveel mensen wonen in een instelling voor gehandicapten-

zorg? 
123. Hoeveel mensen wonen in een instelling voor geestelijke 

gezondheidszorg? 
124. Hoeveel mensen maken gebruik van ambulante geestelijke 

gezondheidszorg? 
125. Hoeveel verzorgingshuisplekken zijn er op dit moment? 
126. Hoeveel verzorgingshuisplekken zijn er onder de kabinetten 

Rutte I, II en III verloren gegaan? Kunt u dit aangeven per 
kabinet? 

127. Hoe heeft de groei van de collectieve zorguitgaven zich 
ontwikkeld ten opzichte van de groei van de economie in de 
afgelopen 15 jaar? 

128. Welk percentage van de groei van de collectieve zorguitgaven, 
zoals begroot voor 2020, komt puur op het conto van de 
vergrijzing? 

129. Welk percentage van de groei van de collectieve zorguitgaven, 
zoals begroot voor 2020, komt puur op het conto van de 
geneesmiddelen? 

130. Welk percentage van de groei van de collectieve zorguitgaven, 
zoals begroot voor 2020, puur op het conto van bureaucratie, 
overhead en verspilling? 

131. Hoeveel verzorgingshuizen, verpleeghuizen en kleinschalige 
woonvormen zijn er in Nederland? 
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132. Hoeveel procent van hun besteedbaar inkomen waren mensen 

met een minimum inkomen gemiddeld in 2019 kwijt aan eigen 
betalingen in de zorg, en hoeveel procent is dat in 2020? 

133. Wat is het verschil in zorgkosten voor iemand die nog thuis 
woont in vergelijking met de kosten van het wonen in een 
verpleeghuis? 

134. Hoeveel procent van hun besteedbaar inkomen waren mensen 
met een modaal inkomen gemiddeld in 2019 kwijt aan eigen 
betalingen in de zorg, en hoeveel procent is dat in 2020? 

135. Hoeveel procent van hun besteedbaar inkomen waren mensen 
met een inkomen van tweemaal modaal gemiddeld kwijt in 
2019 aan eigen betalingen in de zorg en hoeveel procent is dat 
in 2020? 

136. Kunt u een overzicht geven van alle geschrapte regels in de zorg 
(schrapsessies)? 

137. Hoeveel DOT’s (DBC’s op weg naar transparantie) zijn geopend 
in 2020, uitgesplitst per specialisme? 

138. Hoeveel procent van hun besteedbaar inkomen waren mensen 
met een inkomen van driemaal modaal gemiddeld kwijt in 2019 
aan eigen betalingen in de zorg en hoeveel procent is dat in 
2020? 

139. Hoeveel personen hebben een zorg met verblijf indicatie? 
140. Hoeveel procent van hun besteedbaar inkomen waren mensen 

met een hoog inkomen gemiddeld in 2019 kwijt aan eigen 
betalingen in de zorg, en hoeveel procent is dat in 2020? 

141. Hoeveel personen hebben een zorg zonder verblijf indicatie? 
142. Hoeveel personen hebben een volledig pakket thuis (vpt)? 
143. Hoe vaak wordt een vpt ingezet in het huis waar een oudere al 

jarenlang woont? 
144. Hoe vaak wordt een vpt aangevraagd in een geclusterde 

setting? 
145. Welk percentage van de vpt’s wordt gebruikt op locaties die 

feitelijk een onofficiële instelling zijn? 
146. Hoeveel budget wordt besteed aan vpt’s? 
147. Hoeveel personen hebben een modulair pakket thuis (mpt)? 
148. Hoe vaak wordt een mpt ingezet in het huis waar een oudere al 

jarenlang woont? 
149. Hoe vaak wordt een mpt aangevraagd in een geclusterde 

setting? 
150. Welk percentage van de mpt’s wordt gebruikt op locaties die 

feitelijk een onofficiële instelling zijn? 
151. Hoeveel budget wordt besteed aan mpt’s? 
152. Kunt u een overzicht geven van de vermogensontwikkeling van 

verpleeghuizen, 
verzorgingshuizen, gehandicapteninstellingen, thuiszorgorgani-
saties en ziekenhuizen vanaf 2010 tot en met heden? 

153. Hoeveel faillissementen hebben het afgelopen jaar plaatsgevon-
den, uitgesplitst per zorgsector? 

154. Wat is een alleenstaande in de bijstand kwijt aan zorgkosten? 
155. Wat is een alleenstaande met een minimuminkomen kwijt aan 

zorgkosten? 
156. Wat is een alleenstaande met een modaal inkomen kwijt aan 

zorgkosten? 
157. Wat is een alleenstaande met een twee keer modaal inkomen 

kwijt aan zorgkosten? 
158. Wat is een alleenstaande met een drie keer modaal inkomen 

kwijt aan zorgkosten? 
159. Wat is een alleenverdiener (paar) met kinderen in de bijstand 

kwijt aan zorgkosten? 

7



Nr. Vraag 
160. Wat is een alleenverdiener (paar) met kinderen met een 

minimuminkomen kwijt aan zorgkosten? 
161. Wat is een alleenverdiener (paar) met kinderen met een modaal 

inkomen kwijt aan zorgkosten? 
162. Wat is een alleenverdiener (paar) met kinderen met een twee 

keer modaal inkomen kwijt aan zorgkosten? 
163. Wat is een alleenverdiener (paar) met kinderen met een drie 

keer modaal inkomen kwijt aan zorgkosten? 
164. Hoeveel mensen zijn een eigen bv gestart om de eigen bijdrage 

met betrekking tot de vermogensinkomensbijtelling te 
omzeilen? 

165. Wat zijn tweeverdieners met kinderen in de bijstand kwijt aan 
zorgkosten? 

166. Hoeveel mensen maken gebruik van de tegemoetkoming 
specifieke zorgkosten? 

167. Kunt u een overzicht per jaar geven van de kostenontwikkeling 
van verpleeg- en verzorgingshuizen en de thuiszorg van 2000 
tot 2005 en van 2006 tot en met 2020 en kunt u deze cijfers 
voorzien van uw duiding? 

168. Wat zijn tweeverdieners met kinderen met een minimuminko-
men kwijt aan zorgkosten? 

169. Wat zijn tweeverdieners met kinderen met een modaal inkomen 
kwijt aan zorgkosten? 

170. Kunt u een overzicht geven van alle geschrapte regels in de 
zorg? 

171. Wat zijn tweeverdieners met kinderen met een twee keer 
modaal inkomen kwijt aan zorgkosten? 

172. Kunt u een overzicht geven hoeveel commerciële aanbieders 
die verpleeghuiszorg aanbieden, via een bv-constructie winst 
uitkeren? 

173. Kunt u een overzicht geven van zorgaanbieders die winst 
uitkeren? 

174. Wat zijn tweeverdieners met kinderen met een drie keer modaal 
inkomen kwijt aan zorgkosten? 

175. Kunt u een overzicht geven van buitenlandse zorgaanbieders 
die in Nederland zorgorganisaties hebben opgericht dan wel 
opgekocht? 

176. Wat zijn tweeverdieners in de bijstand kwijt aan zorgkosten? 
177. Wat zijn tweeverdieners met een minimuminkomen kwijt aan 

zorgkosten? 
178. Wat zijn tweeverdieners met een modaal inkomen kwijt aan 

zorgkosten? 
179. Wat zijn tweeverdieners met een twee keer modaal inkomen 

kwijt aan zorgkosten? 
180. Wat zijn tweeverdieners met een drie keer modaal inkomen 

kwijt aan zorgkosten? 
181. Kunt u aangeven wat het gemiddelde bedrag is dat een 

alleenstaande met een bijstandsinkomen, respectievelijk een 
minimuminkomen, modaal inkomen, twee keer modaal 
inkomen en drie keer modaal inkomen uitgeeft aan zorg 
(inkomensafhankelijke bijdrage, premie Zvw gemiddelde eigen 
risico en zorgtoeslag, de Wlz-premie onder aftrek van het 
aandeel van de heffingskorting dat betrekking heeft op de Wlz) 
alsook de bijdrage aan het deel van de zorguitgaven dat via de 
directe en indirecte belastingen wordt betaald en hoe dit zich 
vertaalt naar het percentage van het bruto inkomen? Kunt u 
deze cijfers geven voor 2010 tot en met heden en kunt u de 
verschillen duiden in ontwikkelingen in de percentages? 
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182. Kunt u aangeven wat het gemiddelde bedrag is dat een 

alleenverdiener (paar) met kinderen met een bijstandsinkomen, 
respectievelijk een minimuminkomen, modaal inkomen, twee 
keer modaal inkomen en drie keer modaal inkomen uitgeeft aan 
zorg (inkomensafhankelijke bijdrage, premie Zvw gemiddelde 
eigen risico en zorgtoeslag, de Wlz-premie onder aftrek van het 
aandeel van de heffingskorting dat betrekking heeft op de Wlz) 
alsook de bijdrage aan het deel van de zorguitgaven dat via de 
directe en indirecte belastingen wordt betaald en hoe dit zich 
vertaalt naar percentage van het bruto inkomen? Kunt u deze 
cijfers geven voor 2010 tot en met heden en kunt u de verschil-
len duiden in ontwikkelingen in de percentages? 

183. Kunt u aangeven wat het gemiddelde bedrag is dat tweeverdie-
ners met een bijstandsinkomen, respectievelijk een minimumin-
komen, modaal inkomen, twee keer modaal inkomen en drie 
keer modaal inkomen uitgeven aan zorg (inkomensafhankelijke 
bijdrage, premie Zvw gemiddelde eigen risico en zorgtoeslag, 
de Wlz-premie onder aftrek van het aandeel van de heffingskor-
ting dat betrekking heeft op de Wlz) alsook de bijdrage aan het 
deel van de zorguitgaven dat via de directe en indirecte 
belastingen wordt betaald en hoe dit zich vertaalt naar het 
percentage van het bruto inkomen? Kunt u deze cijfers geven 
voor 2010 tot en met heden en kunt u de verschillen duiden in 
ontwikkelingen in de percentages? 

184. Kunt u aangeven wat het gemiddelde bedrag is dat tweeverdie-
ners met kinderen met een bijstandsinkomen, respectievelijk 
een minimuminkomen, modaal inkomen, twee keer modaal 
inkomen en drie keer modaal inkomen uitgeven aan zorg 
(inkomensafhankelijke bijdrage, premie Zvw gemiddelde eigen 
risico en zorgtoeslag, de Wlz-premie onder aftrek van het 
aandeel van de heffingskorting dat betrekking heeft op de Wlz) 
alsook de bijdrage aan het deel van de zorguitgaven dat via de 
directe en indirecte belastingen wordt betaald en hoe dit zich 
vertaalt naar percentage van het bruto inkomen? Kunt u deze 
cijfers geven voor 2010 tot en met heden) en kunt u de 
verschillen duiden in ontwikkelingen in de percentages? 

185. Hoeveel geven andere Europese landen in algemene zin uit aan 
preventie? 

186. Wat geven Europese landen uit specifiek aan het voorkomen 
van beginnen met roken, ondersteunen bij het stoppen met 
roken, het voorkomen van overmatig alcoholgebruik, depressie- 
en suïcidepreventie, het voorkomen van overgewicht en het 
ondersteunen bij het komen tot een gezond gewicht? Kunt u 
hiervan een overzicht sturen? 

187. Kunt u aangeven waarop andere Europese landen bezuinigen 
betreffende zorg? Kunt u hiervan een overzicht met uw duiding 
erbij sturen? 

188. Kunt u een overzicht geven van EU-richtlijnen en 
-verordeningen, binnen het domein van VWS, die nog niet zijn 
aangenomen? 

189. Hoeveel mensen ontvangen zorgtoeslag? 
190. Wat zijn de afbouwgrenzen van de zorgtoeslag vanaf 2006 tot 

en met 2020? 
191. Waar liggen de grenzen van de zorgtoeslag en vanaf welke 

percentages geldt de toeslag niet meer? Wilt u dit aangeven 
voor de verschillende inkomenscategorieën? 

192. Kunt u de Kamer voorrekenen hoe hoog de zorgtoeslag voor de 
verschillende inkomensgroepen wordt in 2021? 
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193. Hoeveel mensen hebben in 2020 hun gehele eigen risico 

opgemaakt? Kan dit percentage gegeven worden voor de jaren 
2010 tot en met 2020? 

194. Hoeveel mensen hebben in 2020 hun gehele eigen risico in de 
eerste maand van het jaar opgemaakt? 

195. Hoeveel chronisch zieken en mensen met een beperking hebben 
in 2020 hun gehele eigen risico opgemaakt? 

196. Hoeveel chronisch zieken en mensen met een beperking hebben 
in 2020 hun gehele eigen risico in de eerste maand van het jaar 
opgemaakt? 

197. Hoeveel mensen konden in 2020 hun eigen risico niet meer 
betalen? Wat zijn hiervan de laatste cijfers? 

198. Kunt u in een overzicht weergeven hoeveel mensen respectieve-
lijk 100%, 75%, 50%, 25% en 0% van het verplicht eigen risico 
kwijt waren? 

199. Hoeveel mensen hebben het eigen risico vrijwillig verhoogd tot 
respectievelijk 485 euro, 585 euro, 685 euro, 785 euro en 885 
euro? 

200. Welke groep binnen de bevolking maakt gebruik van een 
vrijwillig eigen risico? Hoeveel wanbetalers waren er in 2020? 

201. Hoeveel mensen moeten op dit moment een bestuursrechtelijke 
premie betalen omdat zij een betalingsachterstand van meer 
dan zes maanden hebben op hun zorgverzekeringspremie? 

202. Kunt u een trendmatig overzicht geven over hoeveel mensen 
sinds 2010 een bestuursrechtelijke premie moesten betalen? 
Kunt u een overzicht geven per jaar? 

203. Hoeveel mensen hebben een betaalregeling getroffen voor de 
zorgpremie en kunt u een overzicht geven per jaar sinds 2010? 

204. Kan kwantitatief en kwalitatief worden aangegeven in hoeverre 
het eigen risico in 2018 heeft geleid tot het minder gebruik 
maken van zorg en of dit heeft geresulteerd in gezondheids-
schade? 

205. Kunt u een overzicht sturen welke zaken aan het basispakket zijn 
toegevoegd of eruit gehaald vanaf 2005 tot en met 2020? 

206. Hoe was de verdeling naar inkomensgroep van mensen die de 
bestuursrechtelijke premie betalen? Hoe was dat in vorige 
jaren? 

207. Hoeveel gemeenten bieden een collectieve ziektekostenverzeke-
ring aan voor minima? 

208. Hoeveel gemeenten zijn de afgelopen twee jaar gestopt met het 
aanbieden van een collectieve ziektekostenverzekering voor 
minima? 

209. Hoeveel mensen maken gebruik van een collectieve ziektekos-
tenverzekering voor minima? 

210. In hoeverre zijn deze gemeentelijke verzekeringen gunstiger dan 
een lage polis bij een verzekeraar? 

211. Hoeveel mensen hebben in 2020 een naturapolis en zijn hierin 
verschillen te zien per zorgverzekeraar? 

212. Hoeveel mensen hebben in 2020 een budgetpolis en zijn hierin 
verschillen te zien per zorgverzekeraar? 

213. Hoeveel mensen hebben in 2020 een restitutiepolis en zijn 
hierin verschillen te zien per zorgverzekeraar? 

214. Hoeveel mensen hebben in 2020 een aanvullende polis 
afgesloten en zijn hierin verschillen te zien per zorgverzekeraar? 

215. Hoeveel winst maakten zorgverzekeraars op collectieve 
zorgverzekeringen die in samenwerking met gemeenten 
aangeboden werd? Hoe hoog was die winst in 2010, 2011, 2012, 
2013, 2014, 2015, 2016, 2017, 2019 en 2020? 

216. Hoeveel winst is door welke verzekeraars uitgekeerd? 
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217. Hoeveel van hun reserves hebben zorgverzekeraars ingezet 

voor het betalen van de extra coronagerelateerde kosten? 
218. Kunt u per zorgverzekeraar de solvabiliteit noemen? Hoe groot 

is voor elk van deze verzekeraars het bedrag aan reserves 
bovenop de door de Nederlandsche Bank (DNB) vereiste 
solvabiliteit? Wat is het totaal aan reserves van zorgverzeke-
raars bovenop de door de DNB vereiste solvabiliteit? 

219. Als de volledige reserve zou worden ingezet voor premieverla-
ging, hoeveel zouden de premies dan dalen? 

220. Kunt u een overzicht sturen wat de winsten van alle zorgverze-
keraars in totaal en afzonderlijk waren vanaf 2006 tot en met 
2020? 

221. Wat waren de reserves uitgesplitst naar zorgverzekeraars in 
2019? Welke reserves waren wettelijk verplicht? Hoe hoog 
waren die bedragen in 2009, 2010, 2011, 2012, 2013, 2014 en 
2015, 2016, 2017, 2018, 2019 en 2020? 

222. Hoe hebben de reserves van de verzekeraars zich jaarlijks 
ontwikkeld? Kunt u een overzicht hiervan geven van de 
verzekeraars in totaliteit en de afzonderlijke verzekeraars vanaf 
2004? 

223. Hoe hoog is het bedrag dat zorgverzekeraars uitgeven aan 
reclame? Hoe hoog waren die bedragen in 2010, 2011, 2012, 
2013, 2014, 2015, 2016, 2017, 2018, 2019 en 2020? 

224. Kunt u aangeven wat sinds de inwerkingtreding van de 
zorgverzekeringswet in 2006 de jaarlijks verschuiving van 
collectief gefinancierde zorg naar eigen betalingen is geweest? 

225. Hoeveel geeft elke zorgverzekeraar uit aan bedrijfskosten? Kunt 
u dit per zorgverzekeraar aangeven? 

226. Hoeveel premiegeld verdwijnt in het eigen vermogen van de 
zorgverzekeraars? Hoeveel was dit in voorgaande jaren? 

227. Hoeveel mensen stapten de afgelopen 10 jaar meer dan een 
keer over naar een andere zorgverzekeraar? 

228. Hoeveel zorgverleners zijn in 2020 contractvrij gaan werken? 
Kunt u dit uitsplitsen per sector? 

229. Hoeveel premiegeld geven zorgverzekeraars uit om te controle-
ren of patiënten recht hebben op een vergoeding? 

230. Hoeveel premiegeld geven zorgverzekeraars uit om zorgaanbie-
ders te controleren? 

231. Hoeveel premiegeld is er naast reclame- en acquisitiekosten 
gemoeid met het jaarlijkse overstapcircus van de zorgverzeke-
raars? 

232. Hoeveel medicatie (in bedragen en aantal medicijnen) wordt 
jaarlijks vernietigd na inlevering? Hoe is de ontwikkeling ten 
opzichte van eerdere jaren? 

233. Hoeveel apothekers zijn er? 
234. Hoeveel apotheekhoudende huisartsen zijn er? 
235. Bij welke medicijnen waren er afgelopen jaar tekorten en kon dit 

niet geleverd worden? 
236. Hoeveel patiënten moesten vanwege de tekorten in het 

afgelopen jaar overstappen op een ander medicijn? 
237. Hoeveel patiënten moesten vanwege andere redenen dan 

tekorten overstappen op een ander medicijn? 
238. Wat zou het kosten en opleveren als cruciale geneesmiddelen 

voortaan in Europa worden gemaakt? 
239. Wat zou het kosten en opleveren als cruciale geneesmiddelen 

voortaan in Nederland worden gemaakt? 
240. Wat bedroeg in het afgelopen jaar het marketingbudget van de 

farmaceutische industrie in Nederland? 
241. Hoeveel apothekers bereiden zelf medicijnen? 
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242. Hoeveel logopedisten zijn de afgelopen vijf jaar gestopt met 

hun praktijk? 
243. Hoe heeft het tarief voor logopedisten per behandeling zich de 

afgelopen 10 jaar ontwikkeld? 
244. Hoe lang is de gemiddelde wachttijd voor een logopedie 

behandeling? 
245. Hoeveel fysiotherapeuten zijn de afgelopen vijf jaar gestopt met 

hun praktijk? 
246. Hoe heeft het tarief voor fysiotherapeuten per behandeling zich 

de afgelopen 10 jaar ontwikkeld? 
247. Hoeveel openstaande vacatures zijn er voor huisartsen in 

Nederland? 
248. In welke steden kunnen mensen geen huisarts krijgen en om 

hoeveel mensen gaat dit ongeveer? 
249. Kunt u aangeven hoe lang het al duurt dat mensen in bepaalde 

steden geen huisarts kunnen krijgen? Is dat een ontwikkeling 
van het laatste jaar, of speelt dit probleem al langer? 

250. Hoeveel extra huisartsen moeten nieuw worden opgeleid om 
het grote tekort in de perifere regio’s op te vullen? 

251. Hoeveel extra huisartsen zijn nodig als het consult bij de 
huisarts wordt verlengd naar 15 minuten en de praktijknorm 
omlaag gaat naar plusminus 1800? Welke kosten zijn gemoeid 
met deze praktijkverkleining, enerzijds aan opleidingskosten, 
anderzijds aan extra uitgaven van zorgverzekeraars aan 
huisartsenzorg? 

252. Hoe haalbaar wordt de maximale volumegroei in de verschil-
lende hoofdlijnenakkoorden geschat in het kader van de 
COVID-19 crisis? 

253. Kunt u aangeven wat de stand van zaken is per hoofdlijnenak-
koord en of de beoogde effecten zijn gerealiseerd? 

254. Kunt u aangeven wat de feitelijke ontwikkelingen in percentages 
en absolute bedragen van de zorguitgaven zijn geweest zoals 
geraamd door het Centraal Planbureau (CPB) over de periode 
2018–2021 en hoe de praktijk zich heeft ontwikkeld tot nu toe ten 
opzichte van de prognoses van het CPB betreffende de uitgaven 
voor de Zorgverzekeringwet, Wet langdurige zorg, Wet 
maatschappelijke ondersteuning 2015 en de Jeugdzorg? Kunt u 
het waarom van de verschillen toelichten en verklaren?1 

255. In hoeverre kunnen zorgverzekeraars verplicht worden de 
reserves in te zetten voor premieverlaging? 

256. Hoe hoog waren de transitiekosten bij de overgang in 2006 naar 
het huidige zorgstelsel, de Zorgverzekeringswet? Als u dat niet 
weet, is dat niet een aanwijzing dat deze niet substantieel zijn 
geweest? Kunt u dit toelichten? Kunt en wilt u dit nader 
onderzoeken? 

257. Is het noodzakelijk om de huidige zorgverzekeraars uit te kopen 
bij een eventuele overgang naar een publiek stelsel, ervan 
uitgaande dat de zorgverzekeraars worden omgevormd naar 
een nationale zorgverzekering? 

258. Hoe kan worden voorkomen dat zorgverzekeraars uitgekocht 
zouden moeten worden? Als sprake is van het uitkopen van 
zorgverzekeraars, om welke bedragen gaat het dan? Zouden 
dan alle zorgverzekeraars moeten worden uitgekocht of zitten 
daar nog verschillen tussen? 

259. Vallen zorgverzekeraars onder het publiek recht of het 
privaatrecht? 
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260. Als de zorgverzekeraars niet meer verantwoordelijk worden 

voor de uitvoering van de Zorgverzekeringswet, aan wie 
behoren dan de met premiegelden opgebrachte reserves? 
Komen deze dan weer ten goede aan het Zorgverzekerings-
fonds? 

261. Hoeveel geld is begroot voor de duizenden mensen met 
gezondheidsproblemen in het gaswinningsgebied van 
Groningen? Hoe wordt dit ingezet? Wie betaalt dit? 

262. Kan in een overzicht worden weergegeven welke gezondheids-
problemen (in Groningen) in welke mate voorkomen? 

263. Welke maatregelen worden getroffen om deze gezondheidspro-
blemen te doen verdwijnen? 

264. Hoe verhoudt het Plan van Aanpak Aardbevingen van de GGD 
Groningen zich tot deze cijfers? Hoe wordt dit plan ruim 
anderhalf jaar na publicatie tot uitvoering gebracht? 

265. Hebben de coaches die de aardbevingsgemeenten hebben 
aangenomen een rol in de oplossing van de gezondheidsproble-
men? Zo ja, welke? Zo ja, welke achtergrond hebben de 
coaches? 

266. Hoeveel extra tandartsen moeten jaarlijks extra worden 
opgeleid om te voldoen aan het meest recente advies van het 
Capaciteitsorgaan? Hoeveel kost het extra opleiden van 
tandartsen uitgaande van het advies van het Capaciteitsorgaan? 

267. Vanaf wanneer kan de extra capaciteit voor het opleiden van 
tandartsen worden gerealiseerd? 

268. Vorig jaar werd in de feitelijke vragen over de begroting van 
VWS 2020 geantwoord dat: « Er geen arbeidsovereenkomsten, 
dan wel mondelinge overeenkomsten bekend zijn, met mensen 
over het niet willen meewerken aan bepaalde (initiatief)wetten 
of onderwerpen op medisch ethisch vlak vanwege gewetensbe-
zwaren»; betekent dit dat het bestaan van dergelijke afspraken 
uitgesloten wordt? 

269. Hoeveel bedroegen de onderschrijdingen in de zorg in de 
periode 2010 – 2019 en welke sectoren hadden de grootste 
onderschrijdingen? 

270. Hoe hoog waren de winsten en reserves van zorgverzekeraars 
in de periode 2010 – 2019? 

271. Hoeveel SEH (spoedeisende hulp)-posten waren er in de 
periode 2010 – 2019? 

272. Hoeveel opnamestops waren er in 2010 en 2019 wegens 
overvolle SEH-posten? 

273. Hoeveel huisartsenposten waren er in de periode 2010 – 2019? 
274. Hoeveel ambulanceposten en aantal ambulances waren er in de 

periode 2010 – 2019? 
275. Wat was de GGD-capaciteit in de periode 2010 – 2019? 
276. Hoeveel geld ging in respectievelijk 2010 en 2019 naar de 

publieke gezondheid? 
277. Hoeveel intensive care (IC)-bedden waren er in de periode 

tussen 2010 – 2019? 
278. Wat kost een operationeel IC-bed? 
279. Wat is de gemiddelde bezetting van een IC-afdeling? 
280. Klopt het dat in 2006 na onderzoek2 werd vastgesteld dat er te 

weinig IC-bedden waren (toen 1.065) en dat er binnen 10 jaar 
29% (300 IC-bedden) bij moest? Zo ja, waarom is die opschaling 
niet bereikt? Wie heeft (wanneer) besloten dat aantal naar 
beneden bij te stellen op basis waarvan? 

281. Wat is de ontwikkeling van de zorgkosten geweest in relatie tot 
de ontwikkeling van het bruto binnenlands product (bbp) in de 
periode 2010–2019? 
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282. Wat was de onbedoelde schade en potentieel vermijdbare 

sterfte in de periode van 2010 – 2019? 
283. Hoe scoort Nederland in vergelijking tot andere Europese 

landen bij de overlevingskansen bij kanker? 
284. Hoeveel «Terugblik Vlogs» voor de Minister van VWS zijn in 

totaal gemaakt sinds het aantreden van het huidige kabinet? 
Hoeveel weergaves en/of unieke kijkers hadden deze vlogs 
gemiddeld? Hoeveel weergaves en/of unieke kijkers had de 
«Terugblik Vlog» met de meeste kijkers en/of weergaves en de 
minste kijkers en/of weergaves? Hoeveel fte, zowel intern als 
extern ingehuurd (uitgesplitst), werken gemiddeld aan een 
«Terugblik Vlog»? Kan een schatting gemaakt worden van de 
gemiddelde kosten per «Terugblik Vlog»? 

285. Wat was het budget voor infectiepreventie in de periode van 
2010 – 2019? 

286. Kunt u aangeven welke stappen al gezet zijn voor de implemen-
tatie en/of verspreiding van een coronavaccin? Welke partijen 
zijn daarbij betrokken? 

287. Kan nader worden toegelicht hoe de uitvoering (vooralsnog) is 
verlopen van het amendement Raemakers/Veldman3 over onder 
andere de zorg voor kankerpatiënten verder te verbeteren? 
Klopt het dat de uitvoering veelvuldig heeft stilgelegen door 
problemen bij de aanvraag? 

288. Kan nader worden toegelicht wat de status is van de uitvoering 
van de motie Raemakers/Bergkamp over vergoeding van zorg 
die buiten het basispakket valt vanwege het ontbreken van de 
vereiste medische indicatie? Wanneer in het najaar zult u de 
Kamer conform het dictum nader over de uitkomst van het 
onderzoek informeren? 

289. Kan nader worden toegelicht wat de status is van de uitvoering 
van het gewijzigde amendement Raemakers/Ploumen4 over 
hersteloperaties bij vrouwelijke genitale verminking? Is het 
bedrag dat met dit amendement is vrijgemaakt (reeds) besteed 
aan het helpen opzetten van een expertisecentrum, en voor 
welk deel? Zo niet, wordt dit geld overgeheveld naar 2021? 

290. Komt er een vervolg op het advies van het Zorginstituut 
Nederland over de vergoeding uit het basispakket voor vrouwen 
die om psychische redenen een hersteloperatie willen en/of 
nodig hebben? 

291. Kan worden toegelicht waarom ter dekking van de problematiek 
op de rijksbegroting «vooruitlopend op de jaarlijkse onderuit-
putting» al een korting wordt verwerkt op diverse beleidsartike-
len voor maar liefst 133,4 miljoen euro? 

292. Waarom wordt een deel van de nog niet bestemde onderzoeks-
programma’s van het Zorginstituut naar verwachting niet 
uitgegeven dit jaar? Is dit in eerdere jaren ook reeds 
voorgekomen? 

293. Hoe komt het dat het beroep op de subsidieregeling medisch 
noodzakelijke zorg voor onverzekerden zo is onderschat? 

294. Kan nader worden toegelicht hoe het begrote budget voor de 
kortdurende opleidingstrajecten op maat zal worden ingezet? 

295. Kan nader worden toegelicht hoe de financiële impuls voor de 
implementatie van de richtlijn Medicatieoverdracht zal worden 
ingezet? 

296. Hoe staat het met de voortgang van de plannen van de Minister 
voor Medische Zorg om de meest essentiële genees- en 
hulpmiddelen zelf te produceren op Europees niveau en een 
stevige voorraad van andere middelen op te bouwen? Welke 
concrete stappen worden in dit verband gezet? 
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297. Hoeveel mensen hebben in 2019 en 2020 gebruik gemaakt van 

de pilot psychosociale zorg na kanker, hoeveel budget is 
gebruikt en hoeveel niet? Hoeveel staat er voor 2021 (tot 
september) voor begroot? 

298. Hoeveel geld ging in 2019 en 2020 landelijk naar stichting 
HartslagNu voor het uitvoeren van een burgerhulpverlenings-
systeem rondom reanimatie en hoeveel geld staat begroot voor 
2021 en verder, of loopt subsidiëring via de gemeenten? 

299. Welk bedrag ontvangen gemeenten samen voor jeugdhulp van 
het rijk, en hoeveel geven zij er samen aan uit? 

300. Hoeveel en welke gemeenten hebben naar verwachting in 2020 
een tekort op de balans met betrekking tot jeugdhulp? 

301. Hoeveel en welke gemeenten hebben naar verwachting in 2021 
een tekort op de balans met betrekking tot jeugdhulp? 

302. Zal er naast de investering in het vakmanschap van jeugdpro-
fessionals ook geïnfesteerd worden in de verlichting van 
administratieve lasten en het verhogen van het werkplezier? 

303. Kunt u aangeven hoeveel (kwetsbare) ouderen op dit moment 
thuis zorg ontvangen? 

304. Kunt u aangeven wat de ontwikkelingen de komende vijf tot tien 
jaar zijn omtrent (kwetsbare) ouderen die thuis zorg ontvangen? 

305. Wanneer is het «Handboek voor bewindspersonen» ingegaan?5 

Was het huidige handboek bewindspersonen ook van kracht 
tijdens het vorige kabinet? Zo niet, op welke punten is het 
handboek gewijzigd? 

306. Kunt u aangeven wie de bewindspersonen controleert of zij zich 
aan de regels en/of voorschriften van het «Handboek voor 
bewindspersonen» houden, bijvoorbeeld aangaande sociale 
media en politiek assistenten? 

307. Waarom geeft u, mede in het licht van de grote groep (kwets-
bare) ouderen en de tweede golf COVID-19, zo weinig aandacht 
in de begroting aan ouderenzorg in de thuissituatie? 

308. Kunt u een cijfermatig overzicht geven van het aantal gemeen-
ten dat een collectieve ziektekostenverzekering voor minima 
heeft voor de periode 2012–2020? 

309. Hoeveel middelen zouden nodig zijn om de onregelmatigheids-
toeslag voor alle zorgmedewerkers structureel met 5%, 10% of 
20% te verhogen? Hoeveel zou nodig zijn om dat alleen te 
verhogen voor alle medewerkers die recht hebben op de 
coronabonus? 

310. Hoeveel ziekenhuislocaties waren er in 2010 en in 2019? 
311. Hoeveel ziekenhuislocaties hadden in 2010 een beddenhuis? En 

in 2019? 
312. Hoeveel ziekenhuisbedden waren er in 2010 en in 2019? 
313. Hoeveel IC-bedden waren er in 2010 en in 2019? 
314. Wat waren de netto zorguitgaven in 2010 en in 2019? 
315. Wat was in 2010 de prognose voor de netto zorguitgaven in 

2020? 
316. Hoeveel medisch specialisten (zowel in absolute aantallen als in 

fte’s) waren er in 2010 en in 2019? 
317. Hoeveel intramurale plekken voor langdurige zorg (AWBZ, 

Algemene 
Wet Bijzondere Ziektekosten) waren er in 2010 en in 2019 (Wlz)? 

318. Hoeveel operaties werden in 2010 en in 2019 uitgevoerd? 
319. Hoeveel zorgmedewerkers waren er in 2010, respectievelijk op 

niveau 1 tot en met 7? En in 2019? 
320. Hoeveel ligdagen waren er in 2010 en in 2019 in onze 

ziekenhuizen? 
321. Hoeveel spoedeisende hulpposten waren er in 2010 en in 2019? 
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322. Hoeveel afdelingen acute verloskunde waren er in 2010 en in 

2019? 
323. Had Nederland op enig moment een voorraad beschermings-

middelen in eigen beheer? Zo ja, wanneer is hiermee gestopt? 
324. Hoe is de salarisontwikkeling in de verschillende zorgsectoren 

tussen 2010 en 2019 geweest en hoe verhoudt zich dit tot de 
gemiddelde salarisontwikkeling in Nederland? 

325. Hoeveel uren wijkverpleging en wijkziekenverzorging werden er 
in totaal in 2010 in ons land verzorgd? Hoeveel uren waren dat 
in 2019? 

326. Welke zaken die in 2010 nog werden vergoed uit het basispak-
ket, werden in 2019 niet meer vergoed? 

327. Hoeveel thuishulpen werkten in 2010 en in 2019 in vaste dienst? 
328. Hoeveel zorgmedewerkers in het verpleeghuis werkten in 2010 

en in 2019 in vaste dienst? 
329. Wanneer zijn onderdelen van het vaccininstituut verkocht en 

wat was de reden daarvoor? 
330. Hoeveel ambtenaren (inclusief externen) werkten in 2010 op het 

Ministerie van VWS? En in 2019? 
331. Hoeveel mensen werkten in 2010 en in 2019 bij de Inspectie 

Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ)? 
332. Hoeveel huisartsen (zowel in absolute aantallen als in fte) waren 

er in 2010 en in 2019? 
333. Hoeveel intensivisten waren er in 2010 en in 2019? 
334. 
335. 
336. 

Hoeveel IC-verpleegkundigen waren er in 2010 en in 2019 
Hoeveel personen in de zorg verdienen het minimumloon? 
Hoeveel personen in de zorg verdienen in de zorg méér dan drie 
keer modaal? 

337. Wie bepaalt welke kleinere bedragen al dan niet politiek 
relevant zijn? 

338. Waarom worden de bedragen onder de 2.5 miljoen euro niet 
toegelicht? 

339. Bent u ervan op de hoogte dat de dagbesteding in de gehandi-
captenzorg nog steeds niet op de gebruikelijke manier 
plaatsvindt, aangezien deze belangrijke voorziening vaak niet 
meer (op de gebruikelijke manier) kon plaatsvinden? Hoe gaat u 
dit op korte termijn oplossen? 

340. Hoe kan het dat de aantallen in de grafiek van het aantal 
besmette cliënten binnen de verpleeghuissector afwijkt van en 
doorgaans hoger is dan het aantal dat per dag wordt doorgege-
ven? Hoe verklaart u dit verschil en welk cijfer is leidend? 

341. Hoeveel nam het volume van de medische specialistische 
zorg/ggz/huisartsenzorg qua volume toe? 

342. Wat is een goede verklaring voor het feit dat het organiserend- 
en aanpassingsvermogen van de partijen in de sector van grote 
waarde is gebleken? 

343. In de memorie van toelichting staat: «Digitaal ondersteunde 
zorg en e-health toepassingen werden omarmd en zijn op grote 
schaal ingevoerd voor reguliere vormen van zorg». Kunt u 
uiteenzetten welke vormen van digitaal ondersteunde zorg en 
e-health toepassingen veelvuldig zijn ingezet tijdens de 
coronacrisis? 

344. Wat is de status van de CoronaMelder? Welke ingangsdatum 
van de landelijke uitrol is voorzien? 

345. Welke omvang van het percentage werkenden in de zorg ziet u 
als realistisch en wat is uw doel ter zake, aangezien u het feit dat 
een op de vier mensen in 2040 in de zorg moet werken niet 
realistisch acht? 

346. Kunt uit aangeven hoe het toekomstperspectief van het initiatief 
«Extra handen voor de zorg» eruit ziet? 
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347. Voor het aantrekkelijker maken van werken in de zorg wordt 

structureel 130 miljoen euro uitgetrokken. Is dit bovenop al 
bestaande middelen die worden besteed aan bijvoorbeeld het 
programma Werken in de zorg? Zo ja, welke aanvullende acties 
worden genomen met de extra 130 miljoen euro? 

348. Is onderzoek gedaan naar de waarde van de inzet van technolo-
gie in de ogen van zorgmedewerkers? Zo ja, wat zijn de 
ervaringen? 

349. Waarom is het indienen bij de Kamer van de kaderwet 
Elektronische gegevensuitwisseling in de zorg vertraagd? 

350. Wanneer wordt de uiteindelijke contourennota naar de Kamer 
gestuurd? 

351. Welke lessen zijn geleerd op het gebied van preventie naar 
aanleiding van de COVID-19 crisis? 

352. Welke extra (financiële) inzet is gepleegd op het gebied van 
preventie ten gevolge van de COVID-19 crisis? In hoeverre is 
deze financiële inzet structureel? 

353. Kunt u aangeven met welke acties het stelsel van infectieziekte-
bestrijding wordt verstevigd, aangezien de coronacrisis heeft 
laten zien hoe belangrijk het is om ons waar mogelijk te 
beschermen tegen gezondheidsbedreigingen zoals infecties? 

354. Kunt u aangeven met welke acties het stelsel van infectieziekte-
bestrijding op de lange termijn wordt verstevigd, aangezien de 
coronacrisis heeft laten zien hoe belangrijk het is om ons waar 
mogelijk te beschermen tegen gezondheidsbedreigingen zoals 
infecties? 

355. Kunt u aangeven welke groepen in aanmerking komen voor het 
inhaalprogramma Humaan papillomavirus (HPV)-vaccinatie, 
aangezien op de pagina’s 9 en 43 over verschillende leeftijdsca-
tegorieën voor de HPV-vaccinatie wordt gesproken? 

356. Kunt u aangeven waarom mensen zich niet veilig genoeg 
voelen om in de buurt te gaan hardlopen, met daarbij graag een 
aantal concrete voorbeelden, aangezien lang niet iedereen zich 
veilig voelt om te hardlopen? 

357. Wat zijn de meest actuele cijfers betreffende de sociaaleconomi-
sche gezondheidsverschillen? Hoe worden de ontwikkelingen 
hierop geduid? Is een verschil van 30% lager in 2040 haalbaar? 

358. Hoeveel mensen hebben tot op heden deelgenomen aan een 
gecombineerde leefstijlinterventie? 

359. Hoe haalbaar wordt de maximale volumegroei in de verschil-
lende hoofdlijnenakkoorden geschat in het kader van de 
COVID-19 crisis? 

360. Kunt u aangeven wat de stand van zaken is per hoofdlijnenak-
koord en of de beoogde effecten zijn gerealiseerd? 

361. Heeft u kennisgenomen van de recente rapporten waaruit blijkt 
dat Nederland op het gebied van het voorkomen en genezen 
van kanker helemaal niet zo goed scoort? Geven deze cijfers 
aanleiding om met het veld in gesprek te gaan over een 
Nationaal kankerplan? Zo nee, waarom niet? 

362. Welke instrumenten worden (succesvol) ingezet om de 
beschikbaarheid en/of leveringszekerheid van geneesmiddelen 
te garanderen? 

363. Wanneer kunnen we de volgende voortgangsrapportage van 
Werken in de zorg verwachten? 

364. Welke oorzaken wijst u aan en welke aanvullende maatregelen 
gaat u nemen om het ziekteverzuim in de zorg terug te dringen, 
aangezien dit in 2019 is gestegen ten opzichte van 2017? 

365. Op welke manier blijkt dat Nederland koploper is op het gebied 
van antibioticaresistentie? 
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366. Kunt u toelichten welke financiële middelen in 2021 extra 

beschikbaar zijn voor de digitale component om de genoemde 
opstartfase van zinnige zorg in te ruilen voor een duurzame 
transformatie in de praktijk? 

367. De nulmeting is, net als in de vorige begroting, nog steeds niet 
bekend, waarom is deze een jaar later nog niet ingevuld, 
aangezien het doel is dat in 2030 zorg 50% meer (of vaker) in de 
eigen leefomgeving (in plaats van in zorginstellingen) wordt 
georganiseerd, samen met het netwerk dat mensen hebben? 

368. Op welke afspraken uit de hoofdlijnakkoorden verwacht u een 
effect door de coronacrisis? Kan u deze verwachting inhoudelijk 
(niet financieel) toelichten? 

369. Hoeveel gemeenten in Nederland, in aantal, hebben een lokaal 
inclusieplan? 

370. Wanneer in 2021 wordt het wetsvoorstel om de organisatie van 
de jeugdzorg te verbeteren ingediend bij de Kamer? 

371. Hoe wordt geborgd dat bij de nadere uitwerking van het 
inrichten van expertisecentra ook jongeren en hun ouders en 
ervaringsdeskundigen worden betrokken? Het doel is dat 
kinderen en ouders weten waar ze terecht kunnen; hoe is dat 
meetbaar en wat is het gewenste doel? Ligt het op schema? 

372. Hoeveel intramurale plaatsen zijn op dit moment beschikbaar 
voor de ggz? 

373. Welke concrete (SMART) doelen hangen er aan de doelstellin-
gen voor preventie, opvang en begeleid wonen, aangezien het 
kabinet 200 miljoen euro extra beschikbaar heeft gesteld voor 
preventie, vernieuwing van de opvang en het wonen met 
begeleiding, waarbij de aanpak erop is gericht de instroom in de 
opvang zoveel mogelijk te beperken, de door- en uitstroom te 
bevorderen en gemeenten in staat te stellen voor dakloze 
mensen de omslag te maken van opvang naar wonen met 
begeleiding? 

374. Wanneer is de brede visie op de ouderenzorg in 2021 klaar? Met 
welke partijen wordt hierover gesproken? Wat zijn de kaders? 

375. Kunt u toelichten waarom gesproken wordt van «stevige inzet 
op ondersteuning en zorg op afstand via digitale toepassingen», 
terwijl er volgens de begrotingstabel voor 2021 een negatief 
bedrag beschikbaar is voor de Stimuleringsregeling E-Health 
Thuis (SET)? Kunt u daarnaast toelichten hoeveel van het 
budget voor de SET in 2020 is opgemaakt? 

376. Wat zijn de resultaten in 2020 van de SET? 
377. Zijn na 2016 geen cijfers over het aantal 75-plussers dat zich 

eenzaam voelt bekend gemaakt? Zo ja, welke? Zo nee, waarom 
niet? Is het terugdringen van eenzaamheid onder deze groep 
een van uw speerpunten? 

378. Wat was het percentage eenzame ouderen in 2010 en in 2019? 
379. Kunt u de tabel op pagina 21 nogmaals toelichten? Hoe kan een 

verbetering geconstateerd worden, terwijl geconcludeerd wordt 
dat de nulmeting een breuk heeft doorstaan? 

380. Op basis van welke criteria wordt bepaald of corona-
gerelateerde uitgaven generaal worden gefinancierd of binnen 
de bestaande begroting? 

381. Kunt u een overzicht geven van corona-gerelateerde uitgaven 
die tot op heden vanuit de lopende VWS-begroting zijn 
bekostigd en niet via de generale middelen? 

382. Wat is de reden dat in de begroting 2021 nu al rekening 
gehouden wordt met meerkosten voor GGD-en en veiligheidsre-
gio’s in het jaar 2021 voor een bedrag van 459 miljoen euro? 
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383. Zijn dit kosten die doorlopen uit de nu in gang gezette maatre-

gelen voor het najaar van 2020? 
384. Op welke veronderstellingen is de raming van 459 miljoen euro 

voor GGD-en en veiligheidsregio’s in 2021 gebaseerd in termen 
van duur en ernst van de pandemie in het jaar 2021? 

385. Op basis van welke criteria wordt bepaald of corona-
gerelateerde uitgaven via de begroting lopen of via de 
premiekant? 

386. Op basis van welke criteria is bepaald dat corona-gerelateerde 
uitgaven wel via de zorgbegroting lopen terwijl de andere 
begrotingen hiermee niet extra belast worden? 

387. Kunt u van alle coronamaatregelen in tabel 1 (die zowel in de 
incidentele suppletoire begroting 2020 als in de begroting 2021 
zijn opgenomen) aangeven welke bedragen via de rijksbegro-
ting lopen en door de Kamer geautoriseerd en geamendeerd 
kunnen worden en voor welke (premie-gefinancierde) uitgaven 
dat niet geldt? 

388. Vallen bijvoorbeeld ook de beademingsapparaten onder de 
aanschaf van medische beschermingsmaterialen? Hoeveel 
beademingsapparaten zijn inmiddels aangeschaft en daadwer-
kelijk in gebruik? 

389. In tabel 1 staat dat voor de testcapaciteit van RIVM en GGD in 
2020 in totaal 300 miljoen euro gereserveerd, hoe is dit bedrag 
opgebouwd? Waarom is er geen bedrag voor 2021 gereser-
veerd? 

390. 
391. 

Waar zijn de 455 miljoen euro in 2020 en de 300 miljoen euro in 
2021 voor vaccinontwikkeling en medicatie specifiek voor 
bestemd? Is dat voor onderzoek, of aankoop van vaccins en 
medicatie? 
Kan nader worden toegelicht waarom 300 miljoen euro voor 
vaccinontwikkeling en medicatie is overgeheveld van 2020 naar 
2021, aangezien in de begroting van VWS staat dat dit komt 
door het ontbreken van definitieve informatie over prijzen en 
volumina, terwijl in de Miljoenennota als reden wordt gegeven 
dat naar verwachting niet alle overeenkomsten dit jaar worden 
gesloten? 

392. Kan worden toegelicht hoe de overheveling van 300 miljoen 
euro naar 2021 in verband met het sluiten van overeenkomsten 
in 2021 rijmt met het streven om in het voorjaar van 2021 al 
(succesvolle) vaccins in Europa te hebben? Kan in dit antwoord 
worden ingegaan op de kans dat vaccins uiteindelijk niet 
succesvol blijken? 

393. Kunt u aangeven wat u allemaal heeft gedaan om de testcapaci-
teit voor mensen met het coronavirus uit te breiden? Welke 
mogelijkheden zijn hiertoe in kaart gebracht, en is daarbij ook 
gekeken naar testcapaciteit bij bedrijven? Kan deze inventarisa-
tie naar de Kamer worden gestuurd? 

394. Worden de mogelijkheden voor uitbreiding van testcapaciteit 
allemaal benut? Zo nee, waarom niet? 

395. Waarom werd in de incidentele suppletoire begroting nog wel 
verwacht dat het gehele budget (à 700 miljoen euro toentertijd) 
in 2020 werd besteed? Werd toen nog verwacht dat alle 
overeenkomsten in 2020 zouden worden gesloten? 

396. Waarom is het budget van 700 miljoen euro totaal in de 
incidentele suppletoire begroting verhoogd naar 755 miljoen 
euro totaal in de begroting voor 2021? 

397. Welke obstakels zijn er voor het tijdig sluiten van overeenkom-
sten door de Europese Commissie met farmaceuten en hoe gaat 
u daar een versnelling in proberen aan te brengen? 
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398. Kan schematisch uiteen worden gezet voor elk van de 

kandidaat-vaccins (Sanofi/GSK, Curevac, Moderna, BioNTech/
Pfizer, Janssen, AstraZeneca) wat op dit moment de geschatte 
totale productiecapaciteit is van de farmaceut voor de eerste 
doses vaccins, welke (groepen van) landen op welk deel van die 
capaciteit eerder aanspraak kunnen maken dan de Europese 
Unie, voor welk deel van die capaciteit dit is juist na de EU, en 
op welk deel de EU zelf (mogelijk) aanspraak kan maken op 
basis van de huidige overeenkomsten en bedongen opties? 

399. Kan schematisch uiteen worden gezet voor elk van de 
kandidaat-vaccins (Sanofi/GSK, Curevac, Moderna, BioNTech/
Pfizer, Janssen, AstraZeneca) welke onderzoeksfases wanneer 
(naar verwachting) zijn doorlopen en wanneer de farmaceuten 
verwachten het Europees Geneesmiddelenagentschap (EMA) 
om toelating te verzoeken? Hoe lang duurt dat toelatingsproces 
vervolgens gemiddeld nog? 

400. Met welke andere farmaceuten dan de zes door u reeds 
genoemde voert de Europese Commissie ook nog verkennende 
gesprekken op dit moment? 

401. Hoe lang duurt het voordat kandidaat-vaccins na toelating door 
het EMA daadwerkelijk (onder de juiste omstandigheden) 
kunnen worden vervoerd en over de lidstaten worden 
verspreid? 

402. Hoe lang duurt het (volgens de huidige plannen) voordat 
kandidaat-vaccins na verspreiding daadwerkelijk zullen kunnen 
worden toegediend aan onze bevolking? 

403. Waarom betreft het contract met de producent AstraZeneca een 
bindende overeenkomst die Nederland verplicht tot afname van 
zijn aandeel, en het contract met Sanofi/GSK niet? Komt dat 
doordat het kandidaat-vaccin van Sanofi/GSK nog in een zeer 
vroeg ontwikkelingsstadium is? 

404. Waarom is er wel reeds een overeenkomst gesloten met 
Sanofi/GSK, maar nog niet met Moderna, Curevac en BioNTech/
Pfizer, terwijl hun kandidaat-vaccins zich alle in een verder 
stadium van ontwikkeling bevinden? Zouden deze geen eerste 
prioriteit moeten krijgen? 

405. Kan worden toegelicht waarom het aantal door de Europese 
Unie af te nemen doses vaccins dat is besproken of overeenge-
komen met de verschillende farmaceuten (Sanofi/GSK, Curevac, 
Moderna, BioNTech/Pfizer, Janssen, AstraZeneca) onderling zo 
verschillend is? 

406. Waarvoor dient de eenmalige bijdrage van circa 43 miljoen euro 
van Nederland aan het Europese structuur- en investeringsfond-
sen (ESI)-budget ten behoeve van het sluiten van contracten 
met producenten in de bestaande portfolio precies, ten opzichte 
van het verder voor Nederland begrote bedrag? 

407. Kan nader worden onderbouwd hoe dit budget naar verwach-
ting de aanvullende kosten voor een portfolio met zeven 
aanbieders van kansrijke kandidaat-vaccins dekt en zijn weg 
terugvindt in een verlaging van de prijs per vaccin op het 
moment dat dat succesvol is en toegelaten wordt tot de 
Europese markt? 

408. Welke gesprekken voeren Nederland of de Europese Commissie 
op dit moment met producenten van kansrijke virusremmers 
tegen het coronavirus? Is hierbij al een gezamenlijke strategie? 

409. Kan nader worden toegelicht waarom voor de structurele 
uitbreiding van de IC-capaciteit naar 1.350 bedden na 2021 
behalve 20 miljoen euro voor opleidingen geen bedrag staat 
ingeboekt? 
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410. Wilt u dit IC-beddenaantal van 1.350 ook na de coronacrisis 

behouden, of bent u voornemens terug te gaan naar de 
oorspronkelijke IC-capaciteit van 1.150 bedden en is de 
opschaling dus slechts tijdelijk «structureel»? 

411. Kan worden toegelicht wat het Capaciteitsorgaan voor de 
komende jaren heeft geadviseerd betreffende de ontwikkeling 
van de IC-capaciteit, ook los van de coronacrisis? 

412. Als u de IC-capaciteit op 1.350 bedden wilt houden na 2021, wie 
gaat de kosten van het structureel verhoogde aantal bedden 
dan na 2021 dekken? Wordt dat het ziekenhuis (op basis van 
bezetting), of de verzekeraars dan wel de overheid (op basis van 
beschikbaarheid)? 

413. Klopt het dat het in tabel 1 om miljoenen euro’s gaat, in plaats 
van duizenden euro’s zoals in de kop staat? 

414. Op basis van welke criteria wordt bepaald of corona-
gerelateerde uitgaven via de begroting lopen of via de 
premiekant? 

415. Wat is de reden dat uitgaven voor medische hulpmiddelen, 
ziekenhuizen en arbeidsvoorwaarden premie-gefinancierd zijn, 
maar de corona-gerelateerde kosten voor hulpmiddelen, extra 
IC-capaciteit en de zorgbonussen nu via de VWS-begroting 
worden gefinancierd? 

416. Heeft het beschikbaar stellen van budgettaire ruimte voor een 
zorgbonus 2021 een relatie met de vrijgevallen budgettaire 
ruimte als gevolg van het afboeken van loonruimte in de 
begroting 2021? 

417. Zijn voor de zorgbonussen de plafonds ook gecorrigeerd? Zo ja, 
is dat omdat deze personeelsbonussen beschouwd worden als 
«noodmaatregel COVID-19» of worden deze beschouwd als 
«loon- en prijsontwikkeling»? 

418. Wanneer wordt de zorgbonus in 2021 uitbetaald? 
419. Zijn er reeds structurele maatregelen genomen om de GGD’en 

te versterken? 
420. Hoeveel fte is op dit moment werkzaam bij de GGD’en? Hoeveel 

was dit in 2019 en in 2010? 
421. Hoeveel budget gaat in totaal naar de GGD »en, zowel vanuit de 

landelijke overheid als vanuit de gemeenten in 2010 en 2019? 
Hoe duidt u deze ontwikkeling? 

422. Hoeveel geld is gegaan naar de Veiligheidsregio’s? Wat is 
begroot voor 2021? 

423. Hoeveel personen hebben tot nu toe gebruik gemaakt van 
herregistratie? 

424. Kan meer precies worden toegelicht hoe het bedrag van 720 
miljoen euro voor de zorgbonus 2021 is onderbouwd? 

425. Zijn er voorwaarden verbonden aan de 50 miljoen euro voor de 
Coalition for Epidemic Preparedness Innovations (CEPI), en zo 
ja, welke? 

426. Hoeveel sportbonden lijden verlies dit jaar? Hoe groot is dit 
verlies per sportbond? 

427. Worden de 15 en 21 miljoen euro voor rioolwateronderzoek 
alleen ingezet voor het opsporen van het coronavirus, of ook 
voor het opsporen van andere infectieziekten? 

428. Waarom is besloten tot een meerjarige korting van 100 miljoen 
euro op de VWS-begroting 2021? Kunt u een overzicht geven op 
welke budgetten deze meerjarige korting is ingeboekt en welke 
beleidsvoornemens daardoor vervallen? 

429. Is er een relatie tussen de deze korting van 100 miljoen euro en 
het feit dat op de begroting van VWS veel extra corona-uitgaven 
staan? 
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430. Hebben andere ministeries ook een korting op hun begroting? 

Zo ja, kunt u daar een overzicht van geven? Zo nee, waarom de 
VWS-begroting wel? 

431. Hoe werkt de meerjarige korting van structureel 100 miljoen 
euro door op diverse beleidsartikelen? 

432. Kunt u aangeven welk bedrag in 2021 gereserveerd staat voor 
de aanschaf-, productie- en ontwikkelkosten van coronavaccins? 
Gaat het om 300.000 euro zoals genoemd op de pagina’s 22 en 
30, of om 300 miljoen euro zoals aangegeven op de pagina’s 25, 
52 en 214? 

433. Welk deel van de subsidie(regelingen) inzake ziektepreventie 
wordt besteed om bekende en onbekende infectieziektedreigin-
gen inclusief zoönosen en vector gebonden (onder andere 
teken, invasieve exotische muggen) aandoeningen snel te 
kunnen signaleren en bestrijden? 

434. Hoeveel zorggebouwen hebben schade gemeld in het gaswin-
ningsgebied? In hoeveel van die gevallen is de schade 
inmiddels hersteld? 

435. Hoeveel en welke zorggebouwen zijn inmiddels versterkt in het 
gasbevingsgebied in Groningen? 

436. Hoeveel en welke zorggebouwen moeten nog worden versterkt? 
437. Wie betaalt de versterking van deze gebouwen? 
438. Om hoeveel bewoners gaat het die in deze gebouwen wonen? 
439. Kunnen deze mensen in het gebouw blijven wonen wanneer er 

wordt versterkt? 
Zo nee, waar kunnen zij dan naar toe? 

440. Wat zijn de ervaringen van deze mensen? 
441. Hoe komt het, concreet, dat er een onderschrijding is op het 

budget van de wijkverpleging? 
442. Waarom wordt gekozen voor een overheveling vanuit het 

hoofdlijnenakkoord (HLA) Wijkverpleging, terwijl u tegelijkertijd 
ook het doel heeft dat zorg in 2030 voor 50% of meer in de 
eigen leefomgeving wordt georganiseerd? Kan het budget niet 
op een andere manier ingezet worden ten behoeve van het HLA 
Wijkverpleging? 

443. Hoe zorgt u ervoor dat de overheveling uit de sector HLA 
Wijkverpleging naar de VWS-begroting niet ten koste gaat van 
de effectiviteit van het hoofdlijnenakkoord? 

444. Wat voor rol hebben wijkverpleegkundigen in het tegengaan 
van ondervoeding bij thuiswonende ouderen? 

445. Waarom is er niet voor gekozen om de corona-clausule meer in 
te zetten als een regeling waardoor innovaties uit de coronacri-
sis voortgezet kunnen worden, ook na de coronacrisis, 
aangezien de SET wordt uitgebreid met een corona-clausule, 
waardoor technologie die het gedurende de coronacrisis 
mogelijk maakt om zorg op afstand te verlenen kan worden 
gesubsidieerd? 

446. Kunt u concreter aangeven waar de beschikbare gelden voor 
begroot zijn en welke activiteiten hiermee aanvullend uitge-
voerd kunnen worden? Kunt u daarbij concreter aangeven hoe 
deze extra 28 miljoen euro naar verhouding over de diverse 
zorgsectoren verdeeld wordt? 

447. Wat is de verklaring van de verlaging van het budget «Kosten 
beheer en communicatie ten behoeve van PGB2.0 systeem»? 

448. Wat is Regioplus en waardoor is er een onderbesteding op dit 
budget? 

449. Wat wordt in de tabel bedoeld met structurele kosten (15 
miljoen euro) voor expertisecentra voor jongeren met meervou-
dige problemen? 
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450. Kunt u uitleggen waarom er in tabel 2 op pagina 28, een bedrag 

van 26 miljoen euro er structureel bij komt voor het amende-
ment expertisecentra, maar ook 8 miljoen euro eraf, 14 miljoen 
euro eraf en vervolgens 15 miljoen euro erbij? Kunt u deze 
getallen uitleggen? 

451. Kunt u een specificatie van de 328.500 euro aan overige 
COVID-19 activiteiten geven? 

452. Welke concrete, SMART doelen liggen er ten grondslag aan de 
evaluatie van de maatschappelijke diensttijd? 

453. Wat zijn de kosten van het invoeren van het Nutri-Score 
voedsellogo, inclusief de voorbereiding, onderzoek, evaluatie et 
cetera? 

454. Wat kost het terugdraaien van de btw-verhoging op groente en 
fruit? 

455. Welke stappen neemt u om de consumptie van gezonde 
voeding (met name groente-inname) onder gezinnen met lage 
inkomens, waar problemen met gezonde eetgewoontes het 
grootst zijn, te stimuleren? 

456. Welke bedragen zijn gemoeid met de preventie van schadelijk 
middelengebruik, onderverdeeld in alcohol, drugs en tabak en 
waar wordt dit aan besteed? 

457. Welke bedragen zijn gemoeid met depressiepreventie, 
suïcidepreventie en het voorkomen van overgewicht/obesitas? 

458. Hoeveel jongeren zijn afgelopen jaar opgenomen op een 
alcoholpoli? Welke trend is er te zien? Wat zijn de omzet- en 
winstcijfers van de alcoholbranche? 

459. Wat is de ontwikkeling van het aantal kinderen en jongeren dat 
de afgelopen 10 jaar is begonnen met roken? 

460. Wat is de ontwikkeling van het aantal kinderen en jongeren dat 
de afgelopen 10 jaar is begonnen met roken van e-sigaretten? 

461. Wat is de ontwikkeling van het aantal kinderen en jongeren dat 
de afgelopen 10 jaar is begonnen met het gebruik van soft- en 
harddrugs? 

462. Welke vaccinaties voor kinderen en ouderen worden in 2019 
vergoed? 

463. Worden de middelen die overgaan naar de gemeente betref-
fende de uitvoering van een deel van het Rijksvaccinatiepro-
gramma geoormerkt? Hoe wordt gegarandeerd dat gemeenten 
deze middelen ook daadwerkelijk aan het Rijksvaccinatiepro-
gramma besteden? 

464. Welke acties worden ondernomen om de daling sinds 2005 van 
het percentage deelname aan het Rijksvaccinatieprogramma te 
keren? 

465. Kunt u inzicht geven in de ontwikkeling van de sociaaleconomi-
sche gezondheidsverschillen over de afgelopen jaren? Kunt u 
daarbij onderscheid maken naar mensen met een laag, een 
modaal en een hoog inkomen? Wat zijn tot nu toe de resultaten 
van de preventiecoalities? 

466. Hoe haalbaar is de doelstelling dat in 2040 nog slechts 5% van 
de Nederlanders rookt terwijl dit nu 22% is? 

467. In de tabel budgettaire gevolgen van beleidsartikel 1 staat 
vaccinaties tweemaal vermeld, enerzijds onder subsidies en 
anderzijds onder RIVM: vaccinaties, betreft dit twee verschil-
lende uitgavenposten voor dezelfde vaccins? Zo niet, wat 
houden deze uitgavenposten dan wel in? 

468. Kunt u aangeven waarom de bijdrage op de posten ziektepre-
ventie en gezonde leefstijl en gezond gewicht tot 2025 daalt? 

469. Hoe wordt de geraamde stijging van 8,3 miljoen euro in 2021 
voor de subsidie van bevolkingsonderzoeken verklaard? 
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470. De verwachte uitgaven aan de subsidieregeling Abortusklinie-

ken wordt in 2021 vrijwel gelijkgesteld aan die van 2020, terwijl 
de lagere verwachte uitgaven van 2020 (in vergelijking met 
2019) een gevolg kunnen zijn van de corona pandemie; op basis 
van welke berekening wordt deze subsidieregeling naar 
beneden bijgesteld en welk effect heeft de wijziging Subsidiere-
geling Abortusklinieken in verband met de inhoudelijke 
wijzigingen en de verlenging van de werkingsduur hierop?6 

471. Welke resultaten heeft het programmabureau «Alles is 
Gezondheid» tot op heden bereikt? 

472. Welke samenwerking is reeds tot stand gebracht binnen «Alles 
is Gezondheid»? 

473. Op welke wijze zijn de «Gezond in de Stad» (GIDS)-gelden het 
afgelopen jaar besteed? Is het hele bedrag besteed aan het 
terugdringen van gezondheidsachterstanden? Welke resultaten 
zijn behaald? 

474. Hoe zijn de budgetten binnen de ZonMw-programma’s 
onderverdeeld binnen elk artikel, kunt u daarbij een uitsplitsing 
geven? 

475. Kunt u, per vaccinatieprogramma, bevolkingsonderzoeken en 
screeningen uit tabel 12, het streefpercentage geven voor 
deelname? 

476. Kan in een overzicht worden aangegeven wat de totale uitgaven 
aan verschillende vaccinaties in de periode 2010–2019 zijn 
geweest en wat de verwachting is voor de uitgaven in de 
komende jaren? 

477. Kan in een overzicht aangegeven wat de totale uitgaven aan 
verschillende vaccinaties tussen 2010 en 2015 zijn geweest en 
wat de verwachting is voor de uitgaven in de komende jaren? 

478. Hoe zijn de subsidiegelden van 153,5 miljoen euro aan 
bevolkingsonderzoeken verdeeld over de vier beschreven 
doelen, te weten (1) het financieren, bewaken en verbeteren van 
de kwaliteit van de landelijke bevolkingsonderzoeken naar 
borstkanker, baarmoederhalskanker en darmkanker, (2) het 
financieren van de Regionale centra prenatale screening, (3) het 
financieren van de niet-invasieve prenatale test (NIPT) en (4) het 
financieren van de 13-weken echo? 

479. Hoeveel geld is gereserveerd voor het aanbestedingstraject dat 
het RIVM zal starten om de continuering van het aanbod van de 
NIPT-test na 2023 te kunnen garanderen? 

480. Kunt u inzicht geven hoeveel geld de twee wetenschappelijke 
TRIDENT-studies over de afgelopen jaren in totaal hebben 
gekost, en daarbij ingaan op de nog te verwachten kosten tot de 
afronding van het TRIDENT-2 onderzoek in 2023? 

481. Kan worden toegelicht wat precies wordt bedoeld met de 
opschaling van de afvalwatersurveillance? Gaat het dan om 
vaker een meting of om een uitbreiding van locaties? 

482. Kunt u uiteenzetten hoe de 91 miljoen euro, die beschikbaar 
wordt gesteld aan het RIVM voor het (doen) uitvoeren van 
wetenschappelijk onderzoek en advisering op het terrein van 
volksgezondheid en het voeren van de regie op diverse 
terreinen van de publieke gezondheid, wordt verdeeld over de 
verschillende actieve centra op deze domeinen? 

483. Kunt u een overzicht geven van het budget dat in Nederland 
beschikbaar is voor gezondheidsbevordering, uitgesplitst naar 
Rijk, provincie en gemeenten? 
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484. Jaarlijks worden ruim 27.000 mensen in het ziekenhuis 

opgenomen vanwege vermijdbare medicatiefouten waarbij 
ongeveer 1.000 mensen overlijden; kunt u aangeven welke 
vermijdbare fouten hierbij bedoeld worden? 

485. Kunt u aangeven wanneer de Kamer het wetsvoorstel Bevorde-
ren zorgcontractering kan verwachten? 

486. Kunt u aangeven wat de achterliggende reden is dat subsidies 
voor medisch specialistische zorg vanaf 2020 afgeschaald 
worden? 

487. Hoe kan het dat de subsidies voor eerstelijnszorg en medische 
producten in tabel 13 onder budgettaire gevolgen van beleidsar-
tikel 2 in 2021 aanzienlijk hoger uitvallen in vergelijking met 
andere jaren? 

488. Hoeveel ziekenhuizen in Nederland zijn bezig met het concentre-
ren, sluiten of afstoten van afdelingen en/of specialismen? 
Welke ziekenhuizen zijn dit en welke afdelingen of specialismen 
betreft het? 

489. Hoeveel en welke ziekenhuisfusies hebben plaatsgevonden de 
afgelopen 10 jaar? 
Wat zijn de meest recente cijfers over babysterfte in Nederland? 

490. Zijn er ten opzichte van andere jaren wijzigingen in de aanrijtijd 
van ambulances bij acute problematiek of bij zwangerschap bij 
vrouwen? 

491. Hoeveel klinische verloskunde afdelingen zijn de afgelopen 10 
jaar gesloten en welke ziekenhuizen betrof dit? 

492. Hoeveel SEH’s zijn de afgelopen 10 jaar gesloten en welke 
ziekenhuizen betrof dit? 

493. Is het aantal SEH’s in 2020 gewijzigd ten opzichte van 2019? Zo 
ja, wat is het verschil? 

494. Hoeveel huisartsenposten zijn de afgelopen 10 jaar gesloten en 
bij welke ziekenhuizen betrof dit? 

495. Hoeveel IC’s zijn de afgelopen 10 jaar gesloten en welke 
ziekenhuizen betrof dit? 

496. Hoeveel vrouwen kiezen voor een geboorte in het ziekenhuis in 
plaats van thuis om geen eigen bijdrage te hoeven betalen? 

497. Hoeveel patiëntenstops hebben welke ziekenhuizen dit jaar 
afgekondigd? Kan per patiëntenstop hiervoor de reden worden 
genoemd? 

498. Hoe hoog is het percentage overheadkosten in de ziekenhuis-
sector en hoeveel kan hierop bezuinigd worden? 

499. Hoe hoog is de verspilling in de ziekenhuissector en hoeveel 
kan hierop bezuinigd worden? 

500. Kunt u inzicht geven in de ontwikkeling van de kosten van 
medische apparatuur en medische hulpmiddelen in de 
ziekenhuizen sinds 2006? Wat is de winst die leveranciers van 
medische apparatuur en medische hulpmiddelen hebben 
gemaakt in deze periode? Is deze winst afgenomen, hetzelfde 
gebleven of toegenomen sinds 2006? 

501. Welke ziekenhuizen in Nederland worden thans (mede) 
gefinancierd door leveranciers van medische apparatuur en/of 
medische hulpmiddelen? 

502. Wat is de ontwikkeling van het aantal patiënten dat in het 
ziekenhuis wordt behandeld voor de jaren van 2006 tot en met 
2020? 

503. Wat is de ontwikkeling van de gemiddelde kosten per behan-
delde patiënt in ziekenhuizen voor de jaren van 2006 tot en met 
2020? 

504. Hoeveel eerstelijns hulpverblijven zijn er de afgelopen jaren 
bijgekomen, wat waren de kosten hiervan en hoeveel mensen 
hebben hier gebruik van gemaakt? 
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505. Hoe hoog zijn de kosten per ziekenhuis voor de toename van 

het aantal ouderen dat opgenomen werd in het ziekenhuis? 
506. Welk percentage van de bedden in ziekenhuizen worden bezet 

door ouderen en/of patiënten die eigenlijk thuis of in een 
instelling zorg nodig hebben? Hoeveel bedden betreft het in 
totaal in Nederland? 

507. Hoeveel procent van de bedden in ziekenhuizen is jaarlijks bezet 
vanwege ouderen die niet direct naar huis kunnen na een 
ziekenhuisopname? 

508. Hoeveel kost een verpleegdag in het ziekenhuis? 
509. Hoeveel kost een verpleegdag in een verpleeghuis? 
510. Hoeveel kost een verpleegdag in een verzorgingshuis? 
511. Hoeveel kost een verpleegdag in een ELV-organisatie? 
512. Ziet u meerwaarde in een Nationaal kankerplan om de 

begrotingsgefinancierde investeringen van een richtinggevend 
kader te voorzien? 

513. In tabel 13 staat dat in 2021, 75,5 miljoen euro beschikbaar is 
voor het verstrekken van subsidies ten behoeve van kwaliteit, 
toegankelijkheid en betaalbaarheid van de medisch-
specialistische zorg, waaronder 61,7 miljoen euro voor 
oncologie; betreft dit ook innovatieve geneesmiddelen? Zo nee, 
wat valt er dan wel onder? 

514. Is er ook subsidie beschikbaar voor het onderzoeken van kanker, 
als bij de patiënt een maligniteit voorkomt met slecht omschre-
ven en/of niet gespecificeerde lokalisaties, aangezien er voor de 
oncologie in 2021 in totaal 61,7 miljoen euro beschikbaar is voor 
het bevorderen van fundamenteel, translationeel en klinisch 
kankeronderzoek ten behoeve van verbetering van de overle-
ving van kanker en het bevorderen van kwaliteit van leven van 
de patiënt? 

515. Welke maatregelen hebben partijen afgesproken om contracte-
ren te verbeteren (ggz en wijkverpleging)? 

516. Wordt kanker zonder gespecificeerde lokatie erkend als kanker 
en is dit dan net als bijvoorbeeld borstkanker ook een erkende 
diagnose, die met eerlijke kansen dezelfde toegang tot subsidies 
heeft? 

517. Hoe vaak hebben ambulances in 2020 uit moeten wijken naar 
een ander ziekenhuis omdat een ziekenhuis geen capaciteit had 
om mensen op te vangen? Kunt u hiervan een overzicht geven? 

518. Hoeveel standplaatsen voor ambulances waren er in 2020? 
Hoeveel waren dit er in 2015, 2016, 2017, 2018 en 2019? 

519. Hoe vaak is passend (ambulance)vervoer ingezet voor mensen 
met verward gedrag of acute ggz-problematiek? Hoe vaak was 
dat in 2010 tot en met 2020? 

520. Hoe groot is het personeelstekort in de ambulancezorg? Hoe is 
het verloop van het personeelstekort vanaf 2015 tot heden? 

521. Wat wordt bedoeld met het meer flexibel inzetten van kraam-
zorg zodat het goed aansluit op de vraag per gezin? Wat houdt 
dit precies in? Wordt ook ingezet op een grotere arbeidstevre-
denheid in de kraamzorg? Zo ja, hoe? 

522. Hoeveel bedden in totaal zijn er sinds 2013 in de ggz verdwe-
nen; dus hoeveel intensief beschermd wonen (IBW)-bedden, 
hoeveel klinische bedden, crisisbedden, bedden in de versla-
vingszorg, bedden in de vrouwenopvang en bedden in de 
kinder- en jeugd-ggz zijn geschrapt? Indien dit niet bekend is, 
wordt dit op korte termijn geïnventariseerd? 

523. Hoe groot is de toename van personen met verward gedrag in 
de samenleving sinds gestart is met de afbouw van bedden in 
2013? 
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524. Kunt u een overzicht geven van de bezuinigingen die sinds 2008 

tot en met heden op de ggz hebben plaatsgevonden? 
525. Hoeveel is sinds 2013 geïnvesteerd in de ambulante ggz? 
526. Hoeveel patiëntenstops zijn er in 2020 geweest in de ggz? 
527. Hoeveel is bezuinigd dan wel geïnvesteerd op de beschermde 

woonvormen? Kunt u een overzicht geven van de afgelopen 
jaren? 

528. Kunt u een overzicht geven van de uitgaven voor de 
beschermde woonvormen van 2015 tot en met heden? 

529. Hoe groot zijn de tekorten op beschikbare plekken in de 
beschermde woonvormen? 

530. Hoe vaak hebben zorgverzekeraars extra ggz zorg ingekocht, na 
het bereiken van het budgetplafond? 

531. Hoe groot is het personeelstekort in de ggz? Hoeveel nieuw 
personeel heeft de inzet voor extra personeel in de ggz in 2019 
opgeleverd? Wat zijn de verwachtingen voor 2020? 

532. Bij hoeveel zorgaanbieders in de ggz zijn er wachtlijsten en hoe 
lang zijn deze wachtlijsten? 

533. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de inzet van 
ggz-expertise in de wijk? 

534. Welke maatregelen op het gebied van preventie worden 
genomen om de kans op dementie te verkleinen, gezien de 
grote maatschappelijke kosten van deze ziekte? Is daarbij ook 
aandacht voor het vergroten van het bewustzijn over de 
hersengezondheid bij risicogroepen? 

535. Hoeveel onderzoeksvoorstellen binnen het programma «Gender 
en Gezondheid» konden niet toegekend worden vanwege het 
budget of de looptijd van het programma? 

536. Het totaalbedrag van 24,9 miljoen euro aan subsidies voor 
Lichaamsmateriaal in 2021 is opgesplitst in een deel dat gaat 
naar de Nederlandse Transplantatie Stichting (14 miljoen euro) 
en een deel dat gaat naar ziekenhuizen binnen de zeven 
orgaandonatieregio’s (4,9 miljoen euro); bij wie is de overige 6 
miljoen euro ondergebracht? 

537. Kan inzicht worden gegeven in de verdeling van subsidiegelden 
voor het flankerend beleid ten behoeve van het stimuleren van 
orgaandonatie, te weten 1) de nierteams aan huis; 2) orgaanper-
fusie; 3) donatie bij leven en 4) orgaandonatie na euthanasie? 

538. Is in de begroting geld apart gereserveerd om de optie van 
orgaandonatie na euthanasie onder de aandacht te brengen van 
patiëntenverenigingen, huisartsen en specialisten in de 
ziekenhuizen, en zo ja hoeveel? 

539. Is in de begroting geld gereserveerd voor het stimuleren van 
het tijdige gesprek tussen huisarts en patiënt over het levens-
einde, en zo ja hoeveel? 

540. Horen tot de beschermingsmiddelen ook handschoenen zoals 
gebruikt in de thuiszorg, bijvoorbeeld bij het verzorgen van 
huidproblemen? Zo ja, mogen mensen die deze verzorging 
nodig hebben verwachten dat de verzorgende over de 
handschoenen beschikt en waar nodig en desgevraagd deze 
ook gebruikt, zodat het niet meer zo kan zijn dat de zorgorgani-
satie vraagt aan cliënten om zelf handschoenen te kopen? 

541. Er is geld beschikbaar voor «een internationaal onderzoekspro-
gramma (Gard-P) voor de ontwikkeling van nieuwe antibio-
tica{»; wordt in dit internationaal onderzoeksprogramma ook 
aandacht geschonken aan de financiering van antibiotica om de 
beschikbaarheid van antibiotica voor de toekomst veilig te 
stellen? 
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542. Hoe draagt de subisidieregeling «Veelbelovende zorg sneller bij 

de patient» bij aan een snellere voorwaardelijke toelating van 
weesgeneesmiddelen? 

543. Kan nader worden toegelicht hoe vaak de voorbije jaren door 
vrijgevestigde medisch specialisten gebruik is gemaakt van de 
stimuleringsregeling voor de overstap naar loondienst, en welk 
deel van de daarvoor begrote middelen derhalve daadwerkelijk 
is uitgegeven? Is dit altijd voor het volledige bedrag van 100.000 
euro per specialist? 

544. Kan nader worden toegelicht hoe vaak de voorbije jaren een 
aanvraag door vrijgevestigde medisch specialisten voor de 
stimuleringsregeling voor de overstap naar loondienst is 
afgewezen? 

545. Kan schematisch worden uitgesplitst waarom aanvragen door 
vrijgevestigde medisch specialisten voor de stimuleringsrege-
ling voor de overstap naar loondienst zijn afgewezen? 

546. Wat zijn de precieze criteria om een geslaagd beroep op deze 
stimuleringsregeling te kunnen doen? 

547. Op welke wijze heeft u de stimuleringsregeling voor de overstap 
naar loondienst de voorbije jaren precies onder de aandacht 
gebracht bij vrijgevestigde medisch specialisten? 

548. Wat zijn volgens u de hoofdredenen dat de voorbije jaren zo 
zelden een aanvraag door vrijgevestigde medisch specialisten is 
gedaan voor de stimuleringsregeling voor de overstap naar 
loondienst? 

549. Kan nader worden onderbouwd waarom de uitgaven voor de 
subsidieregeling en het bevorderen van gelijkgerichtheid in 
2021 worden geraamd op 8,7 miljoen euro? Hoe verhoudt zich 
dit tot het geraamde bedrag in eerdere jaren, en het bedrag dat 
daarvan daadwerkelijk is uitgegeven? 

550. Wat omvat de component gelijkgerichtheid precies en voor welk 
aandeel van de geraamde 8,7 miljoen euro? 

551. Kan nader worden toegelicht hoe men tot de juridische en 
financiële onderbouwing is gekomen voor het bedrag dat 
(beweerdelijk) aan goodwill zou moeten worden betaald in 
geval dat de overheid vrijgevestigde artsen wettelijk zou 
verplichten in loondienst te treden? Wie is hiervoor geconsul-
teerd en welke adviezen liggen hieraan ten grondslag? 

552. Bestaat de kans dat bij een wettelijke variant die medisch 
specialistische zorg slechts declarabel maakt als deze is 
geleverd door een specialist in loondienst, er geen goodwill 
hoeft te worden betaald aan specialisten die om deze reden de 
overstap maken? 

553. Kunt u toelichten wat de ervaringen in de ggz-sector waren met 
de inzet van e-health tijdens de coronacrisis? 

554. Kunt u aangeven wat na het twee keer opleggen van een 
bestuursrechtelijke boete de vervolgstappen zijn bij het niet 
nakomen van de verzekeringsplicht, aangezien tot twee keer een 
bestuursrechtelijke boete kan worden opgelegd? 

555. Is de eenzaamheid sinds het lanceren van het programma «Eén 
tegen eenzaamheid» op 18 maart 2018 afgenomen bij respectie-
velijk 18-plussers, 75-plussers en 85-plussers? 

556. Welke belemmerde regels bij goede initiatieven om eenzaam-
heid te verminderen zijn weggenomen sinds 18 maart 2018? 

557. Hoeveel lokale coalities tegen eenzaamheid zijn sinds 18 maart 
2018 opgericht en actief? 

558. In hoeveel gemeenten worden 75-plussers jaarlijks bezocht? 
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559. Kunt u concreet aangeven wat uw «inspirerende rol» inhoudt 

binnen het programma «Één tegen eenzaamheid»? Is dat een 
actieve of passieve rol, aangezien verder op de pagina staat dat 
de inzet van het programma verschuift van agenderen naar het 
stimuleren van acties? 

560. Hoeveel lokaal beleid en concrete ideeën die lokaal zijn ontstaan 
zijn verankerd en ingezet in andere gebieden? 

561. Voor hoeveel locaties in de intramurale ouderenzorg bestaan 
wachtlijsten en wat is de omvang van elk van deze wachtlijsten, 
zowel binnen als buiten de treeknorm? 

562. Voor hoeveel locaties in de intramurale gehandicaptenzorg 
bestaan wachtlijsten en wat is de omvang van elk van deze 
wachtlijsten, zowel binnen als buiten de treeknorm? 

563. Voor hoeveel locaties in de intramurale geestelijke gezondheids-
zorg bestaan wachtlijsten en wat is de omvang van elk van deze 
wachtlijsten, zowel binnen als buiten de treeknorm? 

564. Hoeveel mensen staan op een wachtlijst voor zorg thuis, wat is 
daarbij de gemiddelde wachttijd en wat zijn de minimum- en 
maximumwachttijden? 

565. Hoe groot zijn de wachtlijsten in de Wlz, uitgesplitst naar de 
afzonderlijke sectoren? 

566. Hoe groot zijn de wachtlijsten bij zorginstellingen die gefinan-
cierd worden vanuit de zorgverzekeringswet, inclusief de ggz? 

567. Hoeveel verpleeghuizen zijn gesloten en hoeveel zijn dat er naar 
verwachting in 2020? 

568. Hoeveel verpleeghuizen en kleinschalige zorgvoorzieningen zijn 
er bijgebouwd vanaf 2019 tot heden? 

569. Kunt u een overzicht geven van alle organisaties die meedoen 
aan «Waardigheid en trots»? Kunt u daarbij aangeven hoeveel 
en welke van deze organisaties de afgelopen jaren een 
maatregel van de IGJ opgelegd hebben gekregen? 

570. Hoeveel ouderen zijn de laatste jaren mishandeld en wat zijn de 
meest actuele cijfers? 

571. Hoeveel ouderen komen jaarlijks bij de huisarts en bij de SEH 
met opmerkelijk en onverklaarbaar letsel? 

572. Wat is de laatste stand van zaken met betrekking tot ondervoe-
ding van ouderen? 

573. Hoeveel mensen hebben geen netwerk om zich heen dat kan 
helpen bij ziekte of zorg? 

574. Hoe vaak werd in 2020 gedwongen zorg gemeld bij de IGJ? Wat 
voor gedwongen zorg betrof dit? Kunt u aangeven hoe het 
aantal meldingen zich verhoudt tot voorgaande jaren? 

575. Hoeveel ouderen die opgenomen waren in het ziekenhuis 
moesten daar noodgedwongen langer blijven omdat ergens 
anders geen plek voor hen was? 

576. Welke meerjaren prognose of raming maakt u voor de behoefte 
aan intramurale ouderenzorg tot 2030? 

577. Op welke basis wordt de meerjaren prognose of raming voor 
behoefte aan intramurale ouderenzorg gemaakt? 

578. Welke knelpunten worden in de toekomstige behoefte aan 
intramurale ouderenzorg voorzien op het gebied van vastgoed, 
beschikbare zorgwoningen, personeel en andere zaken? 

579. Hoe verandert de verhouding tussen het aantal ouderen dat 
thuis blijft wonen en de ouderen die in een verpleeghuis 
wonen? 

580. Hoe groot is de toename van het aantal ouderen dat een beroep 
zal doen op de verpleeghuiszorg in vergelijking met de groep 
ouderen die thuis woont? Zal die verhouding veranderen? 

581. Zorg in een verpleeghuis is veelal zorg in de laatste levensfase, 
wat is de huidige gemiddelde opnameduur? 
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582. Hoeveel ouderen hebben nu plek nodig in een kleinschalige 

woonvorm of verpleeghuis terwijl er geen plek voor ze is? Wat 
is de verwachting voor de toekomst, wordt deze groep groter of 
kleiner? 

583. Hoeveel brengt de Wlz-premie op? 
584. Hoeveel zou het opbrengen als de aftopping van de Wlz-premie 

zou worden afgeschaft? 
585. Hoeveel partners kunnen meeverhuizen naar het verzorgings-

huis, verpleeghuis of kleinschalige woonvorm? 
586. Zijn er ook zorginstellingen waar het niet mogelijk is om als 

partner mee te verhuizen? Zo ja, hoeveel? 
587. Hoeveel verpleeghuizen voldoen niet aan de norm van de 

personeelssamenstelling zoals genoemd in het Kwaliteitskader 
verpleeghuiszorg? 

588. Hoeveel plaatsen zijn nodig in verpleeghuizen en kleinschalige 
woonvormen om aan de toekomstige vraag naar instellingszorg 
te voldoen voor de komende jaren? 

589. Wat is de huidige gemiddelde opnameduur in een verpleeghuis 
en hoelang verblijft men gemiddeld in een kleinschalige 
woonvorm? Zijn er verschillen tussen het verpleeghuis en een 
kleinschalige woonvorm qua opnameduur? 

590. Hoeveel bewoners in zorginstellingen hebben het afgelopen 
jaar gedwongen moeten verhuizen naar een andere locatie? 

591. Hoeveel mensen maken gebruik van de Wmo 2015, uitgesplitst 
in thuiszorg (huishoudelijke hulp), dagbesteding, begeleiding, 
beschermd wonen en hulpmiddelen (en/of een combinatie 
hiervan)? 

592. Hoeveel bezwaren zijn in 2020 ingediend tegen besluiten van de 
gemeente betreffende de Wmo 2015? Hoeveel waren dit er in 
voorgaande jaren? 

593. Hoeveel rechtszaken zijn in 2020 gevoerd tegen besluiten van de 
gemeente betreffende de Wmo 2015? Hoeveel waren dit er in 
2015, 2016, 2017, 2018 en 2019? 

594. Hoeveel mensen hebben het afgelopen jaar afgezien van zorg 
vanuit de Wmo 2015 omdat ze dit niet meer kunnen betalen? 

595. Hoeveel Wmo-regio’s (groepen gemeenten die gezamenlijk de 
zorg inkopen) zijn er? 

596. Hoeveel Wmo-overlegtafels zijn er georganiseerd, hoe vaak 
vindt dit overleg plaats en wie zitten er aan tafel? 

597. Welke partijen in deze overlegtafels zijn door u gesubsidieerd? 
598. Zijn er Wmo-verordeningen aangepast of vernietigd? Zo ja, 

hoeveel? Zo ja, bij welke gemeenten en waarom? 
599. Hoeveel gemeenten zijn door u op de vingers getikt, omdat zij 

Wmo-beleid uitvoerden dat in strijd was met de wetgeving over 
2019 en 2020? Welke gemeenten waren dit en waarom? 

600. Wat kost de Wmo 2015 jaarlijks, uitgesplitst in huishoudelijke 
verzorging, dagbesteding, beschermd wonen, vervoer en 
hulpmiddelen? 

601. Kunt u in een tabel aangeven wat in de Wmo 2015 de bezuini-
gingen zijn op de huishoudelijke verzorging, begeleiding en 
dagbesteding vanaf 2015 tot heden? 

602. Hoeveel is bezuinigd op de huishoudelijke verzorging, dagbe-
steding en begeleiding de afgelopen jaren? Kunt u dit per jaar 
inzichtelijk maken? 

603. Hoeveel mensen zijn geherindiceerd afgelopen jaar en hoeveel 
mensen hebben minder uren/meer uren/dezelfde uren 
gekregen, zowel voor de Wlz als voor de Wmo 2015? 

604. Hoeveel en welke gemeenten hanteren voor de indicatiestelling 
de norm: «resultaatgericht schoon huis»? 
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605. Hoeveel rechtszaken hebben plaatsgevonden bij gemeenten die 

voor de indicatiestelling de norm: «resultaatgericht schoon 
huis» hanteren? Hoeveel rechtszaken hebben gemeenten hierin 
geschikt, gewonnen of verloren? 

606. Hoeveel huishoudelijk verzorgenden zijn in de afgelopen jaren 
gekort in hun loon? 

607. Hoe ziet de verdeelsleutel eruit voor de uitkering uit het 
gemeentefonds van gemeenten voor de Wmo 2015 (dagbeste-
ding, persoonlijke begeleiding en beschermde woonvormen) en 
voor de jeugdzorg? 

608. Op welke wijze wordt de arbeidsproductiviteit berekend van een 
medewerker in de langdurige zorg? 

609. Hoe is de ontwikkeling geweest van de arbeidsproductiviteit van 
een medewerker in de langdurige zorg in de afgelopen vier 
jaar? 

610. Hoeveel zwerfjongeren telt Nederland nu en hoeveel opvang-
plekken zijn er voor deze zwerfjongeren? 

611. Hoeveel opvangplekken zijn de afgelopen jaren gesloten? 
612. Hoeveel opvangplekken zijn er voor gezinnen en is dit 

voldoende? 
613. Zijn er voor zwerfjongeren en daklozen voldoende aansluitings-

mogelijkheden naar werk, wonen en zorg? Wat is hiervan de 
huidige capaciteit? 

614. Wat is de voortgang van het programma Dak- en thuisloze 
jongeren? 

615. Hoeveel dak- en thuisloze jongeren zijn al geholpen als gevolg 
van het programma Dak- en thuisloze jongeren? 

616. Welke acties worden ondernomen om de overgang van 18- naar 
18+ binnen de maatschappelijke opvang te verbeteren? 

617. Hoeveel locaties maatschappelijke opvang zijn er in Nederland? 
618. Hoeveel locaties vrouwelijke opvang zijn er in Nederland? 
619. Hoeveel opvanglocaties zijn er in totaal in Nederland? 
620. Hoeveel maatschappelijke opvang en vrouwencentra hebben te 

maken met wachtlijsten en hoe lang zijn deze wachtlijsten? 
621. Wat is de huidige capaciteit voor opvangcentra, welke tekorten 

zijn er en in welke regio’s? 
622. Welke resultaten zijn er inmiddels behaald met de aanpak van 

dak- en thuisloosheid? Hoeveel daklozen zijn inmiddels 
geholpen? Hoe zit dit precies met jongeren? 

623. Hoeveel extra woonplekken zijn inmiddels gerealiseerd voor 
dak- en thuislozen? Welke afspraken zijn al specifiek gemaakt 
met gemeenten om eind 2021 een aantal van 10.000 woonplek-
ken georganiseerd te hebben? 

624. Hoeveel van de 10.000 extra woonplekken voor dak-thuislozen 
zijn reeds gerealiseerd? 

625. Hebben alle gemeenten een specifiek plan voor wat betreft de 
aanpak van schulden? 

626. Welke indicatoren heeft het Nivel gemaakt en welk inzicht geven 
die? 

627. Hoeveel daklozen waren er in 2010 en in 2019? 
628. Hoe wordt geborgd dat de circa 9000 cliënten die vanuit de 

Wmo 2015 en Zvw overgaan naar de Wlz goed begeleid 
worden? 

629. Wat is het bedrag wat in 2020 naar de 21 centrumgemeenten is 
gegaan ten behoeve van de brede aanpak dak- en thuisloos-
heid? Hoe groot is het bedrag voor de brede aanpak dak- en 
thuisloosheid waar gemeenten in 2021 aanspraak op kunnen 
maken? 
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630. Het actieprogramma «Dak- en thuisloze jongeren» beoogt in de 

periode 2019–2021 een forse vermindering van het huidige dak- 
en thuisloze jongeren; met welk aantal is het aantal dak- en 
thuisloze jongeren sinds 2019 afgenomen? Er wordt gestreefd 
naar 100% afname, wat is de huidige (tussen)stand? 

631. Wat zijn de (meest recente) cijfers betreffende de wachtlijsten 
voor een verpleeghuisplek? Hoeveel verpleeghuisplekken zijn er 
respectievelijk in 2019 en 2020 bijgekomen? Hoe groot was de 
wachtlijst voor een verpleeghuisplek in de jaren 2010 en 2019? 

632. Hoeveel verpleeghuisplekken zijn er op dit moment? Hoeveel 
verpleeghuisplekken waren er in de jaren 2010 en 2019? 

633. Hoeveel verzorgingshuisplekken zijn er op dit moment? Hoeveel 
verzorgingshuisplekken waren er in de jaren 2010 en 2019? 

634. Hoeveel seniorenwoning waren er in de jaren 2010 en 2019? 
635. Wanneer, concreet, zijn de regioplannen per zorgkantoor 

gereed? 
636. Hoeveel gemeenten hebben nu een lokale visie op wonen en 

zorg voor ouderen? Hoeveel provincies hebben een dergelijk 
document? 

637. Wat wordt bedoeld met de «middellange termijn» bij de 
doelstelling voor wachtlijsten voor verpleeghuizen? 

638. Wat waren de opbrengsten van het onderzoeksprogramma 
«Memorabel»? 

639. Hoe wordt het extra dementieonderzoeksbudget ingezet? 
640. Wordt ook budget vrijgemaakt voor onderzoek om dementie 

vroeger te signaleren? Wordt ook budget vrijgemaakt voor 
onderzoek om de periode tussen diagnose en behandeling te 
verkorten? Welke partijen zijn bij dit onderzoek betrokken? 

641. Welk budget is beschikbaar voor de activiteiten van de 
Taskforce Wonen en Zorg in 2021? Op welke wijze worden de 
lessen van de Taskforce Wonen en Zorg geborgd? 

642. In de begroting wordt de Nationale Dementiestrategie 2021–
2030 aangekondigd, die op 21 september jl. is verschenen; welk 
budget is binnen de begroting VWS beschikbaar voor de drie 
afzonderlijke pijlers van de Nationale Dementiestrategie: 
dementie de wereld uit, mensen met dementie tellen mee en 
steun op maat bij leven met dementie? 

643. Hoeveel verminkingen en gedwongen huwelijken zijn in beeld 
gekomen, aangezien in de actieagenda «Schadelijke traditionele 
praktijken» maatregelen zijn opgenomen om vrouwelijke 
genitale verminking en huwelijksdwang eerder in beeld te 
krijgen of te stoppen en duurzaam op te lossen? Hoeveel 
verminkingen en gedwongen huwelijken zijn voorkomen? 

644. Hoeveel mantelzorgers zijn er in Nederland, wat zijn de meest 
recente cijfers? 

645. Wordt verwacht dat het aantal mantelzorgers en vrijwilligers 
toeneemt, gelijk blijft of daalt? Zo ja, wat is de reden daarvan? 

646. Hoeveel overbelaste mantelzorgers zijn er in Nederland, wat zijn 
de meest recente cijfers? Hoe is de ontwikkeling hierin 
vergeleken met voorgaande jaren? 

647. Hoeveel respijtvoorzieningen en logeeropvanghuizen zijn er in 
Nederland? 
Zijn het aantal respijtvoorzieningen in 2020 gestegen, gelijk 
gebleven of gedaald en wat is uw duiding hiervan? 

648. Hoe vaak worden mantelzorgers ingezet als vervanging van 
professionele zorg? 

649. Waar is het bedrag van 19,6 miljoen euro voor de SET op 
gebaseerd? 
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650. Hoe wordt concreet de effectiviteit van de stimuleringsregeling 

gemeten en aan welke concrete doelstellingen en indiciatoren 
wordt het succes van de stimuleringsregeling getoetst? 

651. Waarom wordt de SET afgeschaald, aangezien er in 2021 een 
bedrag van 19,6 miljoen euro beschikbaar is voor de SET, terwijl 
dat in 2020 een bedrag van 77 miljoen euro was? 

652. Op welke wijze worden de lessen van het Pact voor de 
Ouderenzorg (Eén tegen eenzaamheid, Langer thuis, Thuis in 
het verpleeghuis) geborgd na 2021? 

653. Om nieuwe woonzorginitiatieven te ontwikkelen kan gebruik 
gemaakt worden van de Stimuleringsregeling Wonen en Zorg, 
speciaal voor vernieuwende huisvesting. Hoeveel nieuwe 
woonzorginitiatieven zijn ontwikkeld, zou u daarbij aantallen 
kunnen noemen? Hoeveel van de Stimuleringsregeling Wonen 
en Zorg is reeds gebruikt voor woonzorginitiatieven? 

654. Kan de Kamer geïnformeerd worden over de stand van zaken 
met betrekking tot de pilots over maatschappelijk verantwoord 
inkopen inzake de Jeugdwet en de Wmo 2015? 

655. In 2021 is 29,1 miljoen euro beschikbaar voor de Stimuleringsre-
geling Wonen en Zorg; hoe wordt na 2021 vervolg gegeven aan 
deze stimuleringsregeling? 

656. Wat is de reden voor het afschalen van de Stimuleringsregeling 
Wonen en Zorg? 

657. Voor expertise over ernstige gedragsproblemen kunnen 
zorgverleners terecht bij de Centra voor Consultatie en 
Expertise (CCE). Hoeveel zorgverleners hebben in respectievelijk 
2018, 2019 en 2020 gebruik gemaakt van de expertise van de 
CCE? 

658. Hoeveel subsidie geeft u voor de ontwikkeling van ict-
toepassingen in zorginstellingen? Kunt u een overzicht geven 
van de afgelopen zes jaar? 

659. Hoeveel subsidie wordt gegeven voor de ontwikkeling van 
e-health toepassingen? Kunt u een overzicht geven van de 
afgelopen zes jaar? 

660. Welke kosten hebben zorginstellingen moeten maken om te 
voldoen aan de Algemene verordening gegevensbescherming 
(AVG)? 

661. Welke kosten hebben ziekenhuizen moeten maken om te 
voldoen aan de AVG? 

662. Hoeveel overtredingen zijn in 2020 in zorginstellingen en 
gemeenten geconstateerd bij het naleven van de AVG? 

663. Hoeveel winst is gemaakt door aanbieders van gegevensuitwis-
selingssystemen in ziekenhuizen? 

664. Voor de inzet bij de uitvoering van de Wet zorg en dwang 
psychogeriatrische en verstandelijk gehandicapte cliënten is, 
samen met een aantal andere posten, 15 miljoen euro beschik-
baar; in hoeverre komt dit budget ten goede aan acties in het 
kader van de implementatie-agenda van deze wet en om welke 
acties gaat het? 

665. Welke acties vallen onder de inzet op dementie en is hierbij ook 
aandacht voor het Dementieregister en het initiatief samende-
mentievriendelijk, aangezien er om de zorg merkbaar beter te 
maken onder andere wordt ingezet op dementie, waarvoor 
(onder andere) in totaal 15 miljoen euro beschikbaar is? 

666. Welk deel van het geld dat met de Wlz wordt opgehaald, wordt 
daadwerkelijk aan zorg besteed? 

667. Welk bedrag komt volgend jaar aan Wlz-premie binnen bij de 
belastingdienst voordat het beslag voor de heffingskortingen 
plaatsvindt? 
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668. Hoe hoog moet de Wlz-premie zijn wanneer deze samen met de 

inkomsten van eigen bijdragen kostendekkend is voor de 
geraamde uitgaven voor de Wlz? 

669. 
670. 

Welk bedrag komt binnen in de bijdrage in de kosten van 
kortingen (BIKK)? Kunt u daarbij de volgende gegevens in een 
overzicht plaatsen: (1) jaarlijkse premieopbrengsten AWBZ/Wlz 
vanaf 1999 tot heden, (2) welk bedrag vanaf 1999 tot heden 
jaarlijks van de premieopbrengsten AWBZ aan heffingskortin-
gen wordt besteed, (3) welk bedrag vanaf 1999 tot heden 
jaarlijks via de BIKK wordt gecompenseerd, (4) het verschil 
tussen de compensatie via de BIKK en het bedrag dat opgaat 
aan heffingskortingen per jaar vanaf 1999 tot heden, (5) de 
jaarlijkse uitgaven aan AWBZ-zorgkosten vanaf 1999 tot heden, 
(6) de jaarlijkse inkomsten aan eigen bijdragen vanaf 1999 tot 
heden, (7) het verschil tussen de totale premieopbrengsten en 
de jaarlijkse uitgaven minus de eigen bijdragen vanaf 1999 tot 
heden, (8) de jaarlijkse opbrengst van de eigen bijdragen vanaf 
1999 tot heden, (9) de jaarlijkse uitgaven aan AWBZ-zorgkosten 
vanaf 1999 tot heden minus de opbrengst eigen bijdragen, (10) 
de AWBZ-premies exclusief heffingskortingen minus zorguitga-
ven en minus opbrengst eigen bijdragen? 
Wilt u een raming geven met betrekking tot de bovenstaande 
vraag, onderdeel 1 tot met 10 voor het jaar 2020? 
Wilt u een raming geven met betrekking tot de bovenstaande 
vraag 1 tot en met 10 voor de Wlz in het jaar 2020? 

671. Wat kosten de pgb’s jaarlijks, in totaal en uitgesplitst per wet? 
672. Hoeveel pgb’s worden jaarlijks afgegeven per zorgdoelgroep en 

sector? 
673. Hoeveel indicaties «Begeleiding» hebben een pgb-financiering? 
674. Hoeveel indicaties «Persoonlijke verzorging» hebben een 

pgb-financiering? 
675. Hoeveel informele zorgverleners worden betaald uit het pgb? 
676. Hoeveel mensen zetten per jaar hun zorg in natura om in een 

pgb? 
677. Wat is het hoogste en laagste pgb-bedrag voor iemand? 
678. Hoeveel klachten heeft de Sociale Verzekeringsbank (SVB) de 

afgelopen twee jaar binnengekregen? 
679. Kunt u een overzicht geven van alle plussen en minnen uit de 

begroting 2021 met betrekking tot het pgb? 
680. Hoeveel procent van de maandelijks ingediende pgb-declaraties 

wordt goedgekeurd en hoeveel procent wordt afgekeurd? 
681. Hoeveel pgb’s zijn in 2020 afgegeven, uitgesplitst per maand, 

indicatie en zorgsector? Hoeveel was dit in 2019? 
682. Hoeveel gemeenten doen de uitbetaling van pgb’s zelf? Welke 

gemeenten zijn dit? 
683. Hoeveel pgb-aanvragen zijn in 2019 en 2020 geweigerd? 
684. Kan een overzicht gegeven worden van alle (voorspelde) kosten 

met betrekking tot de bouw en de beheerskosten van het PGB 
2.0-systeem? 

685. Welk deel van de 43,3 miljoen euro voor palliatieve zorg wordt 
besteed aan geestelijke verzorging? 

686. De raming voor de Rijksbijdrage Wlz is 3,7 miljard euro, terwijl 
in 2019 de Rijksbijdrage 1,95 miljard euro was; waarom is, 
concreet, de bijdrage binnen twee jaar bijna verdubbeld? Gaat 
deze bijdrage volgens u naar verwachting zich om de paar jaar 
verdubbelen? Heeft u een plan om de Rijksbijdrage op de lange 
termijn in te dammen, of laat u het voor wat het is? 
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687. Hoe groot is het bedrag voor doorontwikkeling van het PGB 

2.0-systeem als onderdeel van de opdracht «Zorgdragen voor 
langdurige zorg tegen maatschappelijk aanvaardbare kosten»? 

688. Kunt u de totale kosten die tot nu toe zijn uitgegeven aan PGB 
2.0 vanaf de start van de ontwikkeling ervan per jaar in kaart 
brengen? 

689. Hoeveel regels zijn sinds het van kracht worden van het 
programma «(Ont)regel de zorg» in mei 2018 geschrapt, 
aangezien het doel van het desbetreffende programma is het 
zorgbreed merkbaar verminderen van de ervaren regeldruk 
voor professionals en patiënt/cliënt? Kunt u hierbij alle 
voorbeelden geven? Is de ervaren regeldruk sinds mei 2018 
afgenomen en zo ja, met welk percentage? 

690. Hoe hoog was het percentage administratieve lasten in 2010 en 
in 2019? 

691. Hoeveel mensen maken op dit moment gebruik van een 
persoonlijke gezondheidsomgeving? 

692. Hoeveel persoonlijke gezondheidsomgevingen zijn er 
momenteel? 

693. De (ont)regelbus rijdt langs zorgaanbieders om op locatie met 
medewerkers en bestuurders aan de slag te gaan met interne 
regels; hoeveel regels zijn concreet geschrapt met behulp van 
deze bus? Kunt u alle voorbeelden hierbij sturen? 

694. Gaat het lukken om de gezamenlijke opdracht bij het op 
14 maart 2018 uitgebrachte actieprogramma Werken in de zorg, 
die luid en duidelijk is: «de personeelstekorten moeten in 2022 
naar nul of daar dichtbij» te realiseren? Wat is de tussenstand? 

695. Hoe hoog was het personeelstekort in de zorg in 2010 en in 
2019? 

696. Hoeveel meer stageplaatsen zijn er gecreëerd sinds maart 2018? 
697. Meer willen werken = meer kunnen werken, hoeveel contracten 

zijn in dit verband uitgebreid sinds maart 2018? 
698. Zijn de administratieve lasten afgenomen sinds maart 2018? Zo 

ja, waaruit blijkt dat? 
699. «Beter kiezen, minder uitval», is de uitstroom afgenomen sinds 

maart 2018, zo ja waaruit blijkt dit? 
700. «Anders kiezen, meer medewerkers blijven kiezen voor de zorg 

door betere ondersteuning bij hun volgende stap binnen de 
zorg», hebben meer medewerkers blijvend voor de zorg 
gekozen? Zo ja, waaruit blijkt dit? Op welke manier heeft betere 
ondersteuning plaatsgevonden? 

701. «Anders werken, meer medewerkers kunnen blijven werken in 
de zorg door gezonder werken, minder werkdruk, minder 
ziekteverzuim, minder agressie en meer werkzekerheid», 
hebben meer medewerkers minder werkdruk sinds maart 2018? 
Zo ja, waaruit blijkt dit? Hebben meer medewerkers zich minder 
vaak ziekgemeld sinds maart 2018? Zo ja, waaruit blijkt dit? 
Hebben meer medewerkers minder te maken met agressie 
sinds maart 2018? Zo ja, waaruit blijkt dit? Hebben meer 
medewerkers sinds maart 2018 meer werkzekerheid? Zo ja, 
waaruit blijkt dit? 

702. Hoe hoog was het ziekteverzuim in de zorg 2010 en in 2019? 
703. Hoe hoog was de uitstroom in de zorg in 2010 en in 2019? 
704. Is het aantal zij-instromers (waaronder bijstandgerechtigden) en 

herintreders met 20% per jaar gestegen in sinds maart 2018 (in 
2018, 2019 en 2020)? Heeft dit het verwachte tekort van 30.000 
personen opgelost? 
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705. Is het gemiddelde opleidingsrendement met 10% gestegen 

sinds maart 2018 (in 2018, 2019 en 2020)? Heeft dit het 
verwachte tekort van 15.000 personen opgelost? 

706. Is de contractomvang met een uur uitgebreid? Zo ja, op welke 
schaal? Heeft dit het verwachte tekort van 20.000 personen 
opgelost? 

707. Zijn de administratieve lasten met een uur per week verminderd 
sinds maart 2018? Heeft dit het verwachte tekort van 20.000 
personen opgelost? 

708. Is het ziekteverzuim teruggedrongen naar het percentage 
gemiddeld in alle sectoren sinds maart 2018? Heeft dit het 
verwachte tekort van 6.000 personen opgelost? 

709. Is de productiviteit met 1% per jaar via arbeidsbesparende 
technologie sinds maart 2018 (in 2018, 2019 en 2020) gestegen? 
Heeft dit het verwachte tekort van 25.000 personen opgelost? 

710. Is de uitstroom uit de zorgsector met 10% teruggedrongen sinds 
maart 2018? Heeft dit het verwachte tekort van 17.5000 
personen opgeleverd? 

711. Hoeveel zelfstandigen zonder personeel (zzp’ers) werken 
jaarlijks in de zorg, verdeeld per sector en verdeeld per regio? 
Kan een overzicht gegeven worden van de jaren 2015 tot en met 
2019? 

712. Hoeveel zorgprofessionals hebben gebruik gemaakt van de 
opschorting van de herregistratieplicht tot nu toe? 

713. Welk gevolgen heeft de nieuwste loonraming van het CPB voor 
het beschikbare bedrag voor de overheidsbijdrage in de 
arbeidskostenontwikkeling (OVA)? 

714. Kunt u aangeven wanneer in 2021 de Kamer het wetsvoorstel 
Wet Elektronische Gegevensuitwisseling in de Zorg kan 
verwachten? 

715. Welke initiatieven lopen er bij het Ministerie van VWS wat 
betreft taakherschikking en in welke fase zitten deze initiatieven? 

716. Wat is de precieze omvang van bekende én vermoede fraude in 
de zorg? 

717. Hoeveel fraudesignalen waren er in 2020 en hoeveel daarvan 
zijn voorgelegd voor strafrechtelijk onderzoek? Hoeveel 
fraudezaken die betrekking hebben op de gezondheidszorg zijn 
momenteel in behandeling bij het Openbaar Ministerie (OM), 
uitgesplitst per zorgsector? 

718. In welke zorgsectoren vindt de meeste fraude plaats en wat zijn 
de oorzaken hiervan? 

719. Zijn er zorgorganisaties die op dit moment onder verdenking 
staan van het OM? 

720. Hoeveel personen zijn in 2020 opgepakt voor fraude in de zorg? 
Hoeveel waren dat er in voorgaande jaren? 

721. Hoeveel personen zijn berecht in 2020 voor fraude in de zorg? 
722. Hoeveel fte is beschikbaar voor de fraudeopsporing, uitgesplitst 

naar de NZa, het Functioneel Pakket, het OM, zorgverzekeraars 
en gemeenten? 

723. Hoeveel fte’s waren er in 2020 in totaal belast met het toezicht-
houden in de zorg? Hoe groot was dat aantal in vorige jaren? 
Hoe was dat uitgesplitst naar toezichthoudende instantie zoals 
FIOD, de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA), NZa 
en IGJ? 

724. Hoeveel (fraude-)onderzoeken zijn er door de NZa gedaan in 
2020? Hoeveel daarvan hebben geleid tot een bestuursrechte-
lijke maatregel? Hoeveel daarvan hebben geleid tot een 
strafrechtelijke maatregel? Hoe groot waren die aantallen in de 
vorige jaren? 
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725. Hoeveel opsporingscapaciteit is er voor fraude met pgb’s, zowel 

bij OM, FIOD/ECD, Inspectie SZW en zorgkantoren? 
726. Hoeveel budget is er in 2021 beschikbaar voor de opsporing van 

fraude met pgb’s en voor welk bedrag is sinds de invoering van 
het Trekkingsrecht gefraudeerd met pgb-gelden? 

727. Welke toezichthoudende instantie(s) zijn het meest bezig met 
het voorkomen en bestrijden van zorgfraude? 

728. Kunt u een overzicht geven van alle lopende activiteiten op het 
gebied van uitkomstgerichte zorg waar de in het Regeerakkoord 
beschikbaar gestelde middelen bij aansluiten? 

729. Kunt u aangeven welke concrete stappen al gezet zijn naar 
aanleiding van activiteiten op het gebied van uitkomstgerichte 
zorg? 

730. Hoeveel zorgverleners werken in deeltijd en voltijds in de zorg? 
Kunt u dat uitsplitsen per zorgsector? 

731. In welke regio’s is het arbeidstekort het grootst? 
732. Welke beroepen in de zorg hebben precies de grootste 

tekorten? Hoe groot zijn deze tekorten? 
733. Wat zijn de verwachte personeelstekorten voor de komende 

jaren en waar zijn de tekorten het grootst? 
734. Hoeveel zorgverleners werken in de zorg in 2020? 
735. Hoeveel hbo-verpleegkundigen zijn werkzaam in de zorg, 

uitgesplitst per sector? 
736. Hoeveel mbo-verpleegkundigen zijn werkzaam in de zorg, 

uitgesplitst per sector? 
737. Hoeveel wijkverpleegkundigen zijn werkzaam in de thuiszorg? 
738. Hoeveel verzorgenden IG zijn werkzaam in de zorg, uitgesplitst 

per sector? 
739. Hoeveel verzorgenden zijn werkzaam in de zorg, uitgesplitst per 

sector? 
740. Hoeveel helpenden zijn werkzaam in de zorg, uitgesplitst per 

sector? 
741. Hoeveel alfahulpen zijn werkzaam in de zorg? 
742. Hoeveel huishoudelijk verzorgenden zijn werkzaam in de zorg? 
743. Hoeveel medisch specialisten, uitgesplitst per beroep, zijn 

werkzaam in de zorg? 
744. Hoeveel verloskundigen, kraamverzorgenden en gynaecologen 

zijn werkzaam in de zorg? 
745. Hoeveel huisartsen zijn werkzaam in de zorg? 
746. Hoeveel verpleeghuisartsen zijn werkzaam in de zorg? 
747. Hoeveel nurse practitioners en physician assistants zijn 

werkzaam in de zorg? 
748. Hoeveel anesthesisten zijn werkzaam in de zorg? 
749. Hoeveel zzp’ers zijn werkzaam in de zorg en in welke zorgsecto-

ren precies? 
750. Wat kosten de zzp’ers jaarlijks? 
751. Hoeveel bemiddelingsbureaus zijn er in Nederland die zzp’ers 

inzetten voor de zorg? 
752. Hoeveel mondhygiënisten zijn werkzaam in de zorg? 
753. Hoeveel tandartsen zijn er in Nederland werkzaam? Kunt u dit 

uitsplitsen naar zowel Nederlandse als buitenlandse tandartsen? 
754. Hoeveel tandartsen zijn in 2019 en 2020 nieuw opgeleid, 

hoeveel zijn vanuit het buitenland ingestroomd op de Neder-
landse arbeidsmarkt? 

755. Hoeveel opleidingsplaatsen zijn er in 2020 bijgekomen, 
uitgesplitst naar artsen, medisch specialisten, verpleegkundig 
specialisten en physician assistants? 

756. Hoeveel opleidingsplaatsen zijn opgevuld door zorgverleners 
afkomstig uit het buitenland? Kunt u dit uitsplitsen per sector? 
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757. Hoeveel buitenlandse zorgverleners zijn geweigerd om in 

Nederland te komen werken omdat zij niet voldoen aan de 
eisen? 

758. Uit welke landen wordt buitenlands personeel aangetrokken om 
te werken in de zorg in Nederland? 

759. Hoeveel waarschuwingen heeft Nederland ontvangen en 
gegeven aan andere lidstaten over zorgverleners die niet meer 
mogen werken vanwege eerdere incidenten? 

760. Welke besparing op personeelskosten moet buitenlands 
personeel opleveren in verhouding tot de kosten voor Neder-
lands personeel? 

761. Hoeveel zorgverleners hebben een beroepsverbod gekregen? 
762. Hoeveel zorgverleners hebben een schorsing gekregen 
763. Hoeveel zorgverleners hebben een sanctie gekregen? 
764. Hoe hoog is het ziekteverzuim onder zorgverleners, uitgesplitst 

per zorgsector? 
765. Wat is de gemiddelde uittredeleeftijd van zorgverleners, 

uitgesplitst per zorgsector? 
766. In welke regio’s is er een tekort aan zorgpersoneel, en aan welk 

zorgpersoneel? 
767. Hoeveel mensen zijn geregistreerd in de Wet BIG en hoeveel 

mensen zijn dit per beroepsgroep? 
768. Hoeveel en welke zorgorganisaties maken gebruik van een au 

pair regeling bij de zorgverlening? 
769. Welke maatregelen treft u om de agressie tegen hulpverleners 

in de zorg aan te pakken? 
770. Hoe groot zijn de wachtlijsten voor de mbo- en hbo-

verpleegkundige opleiding? 
771. Zijn er wachtlijsten voor andere zorgberoepen? Zo ja, welke? 

Hoe lang bedraagt de wachttijd gemiddeld? 
772. Hoeveel opleidingsplekken zijn er in Nederland voor zorgoplei-

dingen en voor welke niveaus? 
773. Hoeveel zorgverleners zijn in 2019 en 2020 ontslagen vanwege 

bezuinigingen, uitgesplitst per zorgsector en beroep? Wat zijn 
de cijfers van voorgaande jaren? 

774. Hoeveel in de afgelopen jaren ontslagen zorgverleners hebben 
inmiddels weer een baan (in de zorg)? 

775. Hoeveel werkzoekenden zijn er in de zorg per sector en per 
functieniveau? 

776. Wat is de loonontwikkeling van in service-verpleegkundigen 
sinds 2010? 

777. Wat is de loonontwikkeling van mbo-verpleegkundigen sinds 
2010? 

778. Wat is de loonontwikkeling van hbo-verpleegkundigen sinds 
2010? 

779. Wat is de loonontwikkeling van verzorgenden IG sinds 2010? 
780. Wat is de loonontwikkeling van verzorgenden sinds 2010? 
781. Wat is de loonontwikkeling van gespecialiseerde verpleegkundi-

gen sinds 2010? 
782. Wat is de loonontwikkeling van huishoudelijk verzorgenden 

sinds 2010? 
783. Hoe verhoudt de loonontwikkeling van in service-, mbo- en 

hbo-verpleegkundigen zich sinds 2010 ten opzichte van 
vergelijkbare beroepen in de niet-publieke sector? Kunt u dit in 
kwalitatieve en kwantitatieve zin aangeven? 

784. Kunt u aangeven hoeveel zorgverleners beneden modaal 
verdienen? Welke beroepen betreffen dit precies? 

785. Kunt u aangeven hoeveel zorgverleners modaal verdienen? 
Welke beroepen betreffen dit precies? 
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786. Kunt u aangeven hoeveel zorgverleners twee keer modaal 

verdienen? Welke beroepen betreffen dit precies? 
787. Kunt u aangeven hoeveel zorgverleners drie keer modaal 

verdienen? Welke beroepen betreffen dit precies? 
788. Kunt u aangeven of de financiering voor zorgopleidingen 

kostendekkend is? Zo ja, hoeveel gespecialiseerde artsen zijn de 
afgelopen vijf jaar opgeleid voor de uitvoering van de Wet 
publieke gezondheidszorg en de Jeugdwet? Staat dit aantal in 
verhouding met het bedrag dat is besteed? 

789. Heeft u een besluit genomen over het aantal extra opleidings-
plekken voor huisartsen? 

790. Kan u aangeven hoeveel extra opleidingsplekken erbij komen in 
de huisartsenopleidingen de komende jaren? 

791. Hoe wilt u burgers en zorgverleners informeren over en 
stimuleren tot daadwerkelijk gebruik van de persoonlijke 
gezondheidsomgeving (pgo)? 

792. Kunt u aangeven waar de gelden voor de Versnellingspro-
gramma Informatie-uitwisseling Patiënt en Professional 
(VIPP)-regelingen een plek hebben in deze begroting? 

793. Al dan niet met financiële steun vanuit het Ministerie van VWS 
zijn er inmiddels 29 MedMij-labels behaald door leveranciers; 
kunt u aangeven wat de verwachte toename zal zijn van het 
aantal MedMij-labels voor 2021? 

794. Hoeveel personen maken gebruik van Valysvervoer, leerlingver-
voer en zittend ziekenvervoer? 

795. Hoeveel klachten en bezwaren heeft Valys in 2020 ontvangen en 
hoe verhoudt dit zich tot voorgaande jaren? Is hierin een trend 
waarneembaar? 

796. Hoeveel personen maken gebruik van vervoer van en naar 
dagbesteding in de Wmo 2015 en in de Wlz? 

797. Hoeveel mensen moeten onterecht een eigen bijdrage betalen 
van vervoer van en naar de dagbesteding? 

798. Valt begeleiding bij vervoer van- en naar de dagbesteding onder 
de huidige bekostiging of dienen mensen dit zelf te betalen? 

799. Kan nader worden toegelicht hoe buitenlandse samenwerking 
en gezamenlijke afspraken rondom digitale zorg (onder andere 
taal en techniek) er concreet uitzien? Welke stappen worden op 
dit moment (ook door u zelf) in internationaal verband gezet? 

800. In totaal wordt 7,1 miljoen euro gereserveerd voor het 
programma «Innovatie en Zorgvernieuwing» voor 2021, 
waarvan 5,5 miljoen euro voor subsidies; kunt u aangeven of 
verwacht wordt dat dit bedrag in de komende jaren zal stijgen? 

801. Hoeveel jongeren hebben dit jaar meegedaan aan de maat-
schappelijke diensttijd? 

802. Hoe groot was de onderbesteding in de maatschappelijke 
diensttijd in 2020? Wat gaat met het geld van deze onderbeste-
ding gebeuren? 
Hoeveel procent van de maatschappelijke diensttijd over 2021 is 
juridisch verplicht? 
Het programma «Zorg voor de jeugd» is in april 2018 gelan-
ceerd, is sindsdien de jeugdhulp daadwerkelijk merkbaar en 
meetbaar verbeterd? Waaruit blijkt dit? 

803. Krijgen gezinnen en kinderen sinds april 2018 daadwerkelijk op 
tijd passende hulp? Waaruit blijkt dit? 

804. Hoeveel van het geld dat naar de gemeenten gaat voor 
jeugdzorg gaat op aan aanbestedingsprocedures? 

805. Kunt u de uitgaven van de Jeugdzorg en de jeugd-ggz op een rij 
zetten voor de jaren 2015 tot en met 2020? 
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806. Zijn er wachtlijsten bij jeugdinstellingen en jeugdreclassering? 

Zo ja, wat is de omvang van deze wachtlijsten? 
807. Bij hoeveel gemeenten zijn er tekorten op de jeugdzorgbudget-

ten en wat is de totale omvang van deze tekorten? 
808. Hoeveel rechtszaken hebben jeugdzorgorganisaties aangespan-

nen tegen gemeenten en in welke gemeenten? 
809. Hoeveel jongeren doen een beroep op de jeugdzorg per jaar, 

sinds 2012? 
810. Hoe hoog was het macrobudget voor de jeugdzorg per jaar in 

de periode 2012–2020 en in de periode 2012–2019? 
811. Is er na 2021 extra budget nodig voor de jeugdhulp, aangezien 

het in 2021 aan het nieuwe kabinet is om samen met gemeen-
ten conclusies te trekken over het structureel benodigde budget 
(2022 en volgende jaren)? 

812. Hoeveel kinderen zijn er in 2020 afgezonderd in een specifieke 
separatieruimte? Bent u nog steeds van mening dat u dit in 
2021 niet wilt toestaan? 

813. Hoeveel van de 28 Veilig-Thuis regio’s kampen nog met 
wachtlijsten? 

814. Is de 300 miljoen euro extra die gemeenten ontvangen voor 
jeugdzorg voor 2021 genoeg om alle problemen en veranderin-
gen in de jeugdzorg aan te pakken? Zo ja, waar baseert u deze 
berekening op? 

815. Is met gemeenten overlegd of 300 miljoen euro extra voor de 
jeugdzorg genoeg is om de kosten bij de gemeenten te dekken? 

816. Komt er bij de voorgenomen wijziging van de Jeugdwet ook 
extra geld bij om deze wijzigingen mogelijk te maken? Heeft u in 
beeld hoeveel deze wijzigingen gaan kosten? 

817. Is er inzicht waar het extra geld naar jeugdzorg voor 2019 en 
2020 naar toe is gegaan? Kunt u dat specifiëren? 

818. Hoeveel kost het om de bezuinigingen die gepaard gingen met 
het ingaan van de Jeugdwet in 2015 terug te draaien? Is de 
1.020 miljoen euro extra voor de periode 2019–2021 daarvoor 
genoeg geweest? 

819. Hoeveel kost het om de wachtlijsten in de jeugdzorg terug te 
dringen? Is er een inschatting hoe lang die wachtlijsten zijn? 

820. In hoeverre is de 300 miljoen euro extra voor de jeugdzorg voor 
2022 een vast en zeker bedrag, wetende dat er dan een ander 
kabinet zit? 

821. Hoe kan geweld eerder en beter in beeld komen, en het stoppen 
en terugdringen van dit geweld en de schade ervan beperkt 
worden, zodat de cirkel van geweld en de overdracht hier van 
generatie op generatie wordt doorbroken? 

822. Hoe worden «»kinderen in kwetsbare opvoedsituaties»» 
gedefinieerd? 

823. Hoeveel wordt in 2021 geïnvesteerd in het verbeteren en borgen 
van het gebruik van de meldcode en de kindcheck door 
professionals? 

824. Hebben kinderen en gezinnen sinds april 2018 daadwerkelijk 
een betere toegang tot jeugdhulp? Waaruit blijkt dit? 

825. Groeien meer kinderen daadwerkelijk zo lang mogelijk thuis op 
sinds april 2018? Waaruit blijkt dit? 

826. Hoeveel van de structureel 26 miljoen euro extra voor gespecia-
liseerde regionale expertisecentra gaat naar coördinatiekosten? 
Hoeveel gaat naar concrete zorg en hulp voor jongeren? 

827. Gaat de structureel 26 miljoen euro voor gespecialiseerde 
regionale expertisecentra ook voor plekken zorgen of vooral 
voor expertise? Hoe ziet u de verhouding tussen plekken en 
expertise? 
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828. Wordt de subsidie die verstrekt is aan Jeugdzorg Nederland met 

het oog op Actielijn 2 «Meer kinderen zo thuis mogelijk laten 
opgroeien», ook ingezet bij de training van jeugdhulpverleners 
en -beschermers om daar waar mogelijk uithuisplaatsingen te 
voorkomen, bijvoorbeeld door zorg in te zetten voor een ouder 
en/of verzorger? 

829. Worden kwetsbare jongeren daadwerkelijk beter op weg 
geholpen zelfstandig te worden? Waaruit blijkt dit? 

830. Hoeveel zou het kosten om de leeftijdsgrens in de Jeugdwet te 
verhogen van 18 naar 21 jaar, net als nu geregeld wordt voor 
pleegzorg en gezinshuizen? 

831. Hoeveel zou het kosten om de leeftijdsgrens in de Jeugdwet te 
verhogen van 18 naar 21 jaar voor alle jeugdhulp om kwetsbare 
jongeren beter op weg te helpen zelfstandig te worden? 

832. Hoeveel kost de verhoging van de leeftijdsgrens van 18 naar 21 
jaar voor de pleegzorg die nu wordt voorbereid? 

833. Hoeveel kost de verhoging van de leeftijdsgrens van 18 naar 21 
jaar voor gezinshuizen dat nu door een bestuurlijke regeling 
geregeld is? 

834. Hoeveel investeert u in het behouden van personeel in de 
jeugdzorg en het werven van nieuw personeel voor de 
jeugdzorg in 2021? 

835. Hoeveel is in de afgelopen drie jaar geïnvesteerd in het 
behouden van personeel in de jeugdzorg en het werven van 
nieuw personeel voor de jeugdzorg? 

836. Hoe zal de continuïteit van jeugdhulp, kinderbescherming of 
jeugdreclassering gewaarborgd worden door middel van het 
Early Warning System Jeugd? Hoeveel is hiervoor beschikbaar? 

837. Welk landelijk beleid is er om buitenspelen te stimuleren en 
welk budget is daar voor? 

838. Welk landelijk budget is er om zwemveiligheid te bevorderen? 
Waar is dat budget voor bestemd? 

839. Hoe staat het met de uitvoering van de motie van de leden Van 
Nispen en Rudmer Heerema over voldoende middelen om de 
taken van reddingsbrigades te bevorderen?7 

840. Hoe staat het met de uitvoering van de motie van de leden Van 
Nispen en Diertens over de effecten van extra investeringen in 
sport en bewegen in verband met afname van zorgkosten?8 

841. Hoe staat het met de uitvoering van de motie van de leden Van 
Nispen c.s. over een laagdrempelig beweegaanbod in buurten?9 

842. Hoe gaat het met de uitvoering van de motie Marijnissen c.s., 
waarin de regering wordt verzocht op basis van dit manifest en 
de reeds gedane onderzoeken met een plan te komen om in 
verschillende sectoren sport en bewegen te stimuleren om 
Nederland meer in beweging te krijgen en hiertoe een aantal 
departementoverstijgende scenario’s en doorrekeningen op te 
stellen, en deze uiterlijk 1 april 2021 aan de Kamer te sturen?10 

843. Hoeveel kinderen in Nederland hebben overgewicht en 
obesitas, wat zijn de meest recente cijfers? 

844. Zijn er verschillen in regio’s waar het overgewicht van kinderen 
hoog is? Zo ja, welke? 

845. Hoeveel volwassenen hebben overgewicht en obesitas, wat zijn 
de meest recente cijfers? 

846. Hoeveel en welke scholen hebben schoolzwemmen in het 
onderwijspakket? 

847. Hoeveel en welke gemeenten bieden schoolzwemmen aan in 
hun verordening? 

848. Hoeveel kinderen verlaten de basisschool zonder zwemdi-
ploma? 
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849. Hoeveel kinderen en volwassenen zijn de afgelopen jaren 

verdronken omdat zij onvoldoende zwemvaardig waren? 
850. Hoeveel kinderen worden niet bereikt door het Jeugdsport-

fonds? 
851. Welke initiatieven worden genomen om ervoor te zorgen dat op 

scholen, maar ook in andere organisaties waar mensen 
langdurig zitten, meer bewogen wordt, gelet op het feit dat in 
Nederland mensen gemiddeld ongezond lang stil zitten? Welk 
beleid wordt hierover ontwikkeld? 

852. Hoeveel kinderen zijn structureel gaan sporten naar aanleiding 
van de sportimpuls? 

853. Wat is de stand van zaken betreffende het programma om 
mensen met een beperking meer aan het sporten en bewegen 
te krijgen? 

854. Hoeveel mensen met een beperking maken gebruik van 
wheels2sport? 

855. Kunt u per regio aangeven welk beleid er is om meer mensen 
met een beperking te laten sporten? 

856. Kunt u inzicht geven in de verschillen tussen regio’s die mensen 
met een beperking aan het sporten proberen te krijgen? 

857. Kunt u een overzicht geven van het aantal mensen met een 
beperking dat nu sport en hoeveel mensen dit waren in de 
afgelopen jaren? Hoe groot is de stijging van het aantal mensen 
met een beperking die aan het sporten zijn? 

858. Welke inzet is er voor de komende jaren om meer mensen met 
een beperking aan het sporten te krijgen? 

859. Hoe groot is het aantal sportblessures in 2020 en hoe groot was 
dit aantal in voorgaande jaren? Welke kosten zijn hiermee 
gemoeid? Kunt u deze cijfers voorzien van uw duiding? 

860. Hoe hoog zijn de inkomsten uit de loterijopbrengsten en welk 
bedrag gaat hiervan naar de sport? 

861. Wat waren de loterijopbrengsten ten behoeve van de sport in 
2010 tot en met 2020? 

862. Wat zijn de verwachte loterijopbrengsten ten behoeve van de 
sport in 2021? 

863. Wat zijn de laatste ontwikkelingen met betrekking tot 
matchfixing? 

864. Wat zijn de laatste ontwikkelingen met betrekking tot doping? 
865. Kunt u een overzicht sturen van het aantal scholen dat een uur, 

twee uur of drie uur gymnastiekonderwijs geven, zowel voor 
het basis- als voortgezet onderwijs en speciaal onderwijs? 

866. Hoeveel onbevoegde leerkrachten geven gymnastieklessen op 
de basisscholen? 

867. Hoeveel basisscholen maken gebruik van ALO (Academie voor 
Lichamelijke Opvoeding)-opgeleide leerkrachten voor 
gymnastieklessen? 

868. Hoeveel basisscholen en middelbare scholen bieden natte 
gymnastieklessen aan (zwemonderwijs)? 

869. Hoeveel kinderen, volwassenen en ouderen voldoen niet aan de 
Nederlandse norm gezond bewegen? Kunt u hierover uw 
duiding geven? 

870. Hoeveel en welke basis- en middelbare scholen in Nederland 
laten hun kinderen dagelijks sporten en bewegen? 

871. Kunt u inzicht geven in het aantal uur dat in het basisonderwijs 
besteed wordt aan lessen gericht op gezonde leefstijl, zowel 
inclusief als exclusief gymnastieklessen? Om welke lessen gaat 
dit en welke lessen zijn scholen verplicht te geven? 

872. Hoeveel extra gymnastiekdocenten zijn aangenomen van het 
geld bestemd voor werkdrukverlichting? 
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873. Hoeveel scholen geven inmiddels drie uur gymnastiek? Hoeveel 

wordt gegeven door een ALO-opgeleide docent? 
874. Wat kost het om op alle basisscholen drie uur gymnastiekles te 

geven? 
875. Hoeveel JOGG (Jongeren Op Gezond Gewicht)-gemeenten zijn 

er momenteel? 
876. Hoeveel procent van de scholen heeft een gezonde 

schoolkantine? 
877. Hoeveel procent van de scholen heeft een rookvrij schoolplein? 
878. Kunt u aangeven wat het huidige inspanningen zijn om 

kinderen uit gezinnen met lage inkomens aan het sporten te 
krijgen? 

879. Kunt u inzichtelijk maken hoeveel kinderen uit arme gezinnen 
nu sporten en hoeveel dat was in voorgaande jaren? Is hiervan 
een stijging te zien of niet? Kunt u uw antwoord van een 
duiding voorzien? 

880. Kunt u goede voorbeelden geven van gemeenten die heel veel 
inzet plegen om kinderen uit lage inkomensgezinnen te laten 
sporten? 

881. Hoeveel topsporters moeten een extra olympisch jaar overbrug-
gen in verband met het verzetten van de Olympische Spelen? 

882. Wat is het salaris van de directeur van NOC*NSF? 
883. Wat is het salaris van de technisch directeur van NOC*NSF? 
884. Wat is het salaris van de zakelijk directeur van NOC*NSF? 
885. Wat is het gemiddelde salaris van een medewerker van 

NOC*NSF? 
886. Hoeveel fte werkt bij NOC*NSF? 
887. Wat is de ontwikkeling van de afgelopen jaren met betrekking 

tot het aantal werkzame fte’s bij NOC*NSF? 
888. Hoeveel externe krachten worden ingehuurd door NOC*NSF? 
889. In hoeverre heeft de coronacrisis tot budgettaire gevolgen 

geleid voor de zorgtoeslag? Wat is de verwachting rondom de 
budgettaire gevolgen van de coronacrisis voor de zorgtoeslag in 
2022? 

890. Wat betekent de zinsnede: «Nederland zal zich nog nadrukkelij-
ker moeten verhouden tot internationale samenwerking», 
concreet in de praktijk? 

891. Er zijn departement brede uitgaven gepland, onder andere voor 
samenwerking met het Ministerie van Economische Zaken en 
Klimaat bij «onder andere geneesmiddelenbeleid en economi-
sche diplomatie», wat wordt precies met deze zinssnede 
bedoeld? 

892. Kunt u een overzicht geven van de genomen acties om 
antimicrobiële resistentie tegen te gaan? 

893. Waaruit bestaat de internationale samenwerking met andere 
landen die ook te maken hebben met een vergrijzende 
samenleving, aangezien vergrijzing en dementie steeds meer 
een thema vormen op de internationale agenda? 

894. Hoeveel fte, zowel intern als extern ingehuurd, is werkzaam 
binnen het cluster «Ethiek»? Kunnen de aantallen hierover 
gegeven worden voor de periode 2010 
tot en met 2020? 

895. Hoeveel meldingen ontvangt de IGJ jaarlijks met betrekking tot 
de ouderenzorg, gehandicaptenzorg, geestelijke gezondheids-
zorg, ziekenhuiszorg en jeugdzorg? 

896. Hebben de meldingen die de IGJ binnenkrijgt betrekking op veel 
dezelfde problemen, zo ja welke problemen zijn dit? 

897. Hoeveel sancties heeft de IGJ in 2020 uitgedeeld en hoe was dat 
in vorige jaren? Kunt u dit duiden? 

43



Nr. Vraag 
898. Bij hoeveel nieuw opgerichte zorgorganisaties is de IGJ langs 

geweest? Hoeveel nieuwe zorgorganisaties zijn niet bezocht? 
899. Hoeveel nieuw opgerichte zorgorganisaties mochten niet 

starten vanwege het verleden van de oprichter, dat betrekking 
heeft op fraude, wanbeleid et cetera? 

900. Hoeveel onderaannemers zijn de afgelopen jaren door de IGJ 
bezocht? 

901. Hoeveel hoofdaannemers zijn door de IGJ op de vingers getikt 
of hebben een sanctie gekregen, omdat de onderaannemer(s) 
de zaken niet op orde hadden? 

902. Welke invloed heeft de coronacrisis op het aantal meldingen bij 
het Meldpunt Geneesmiddelentekorten- en defecten, en welke 
invloed gaat dit mogelijk nog hebben? 

903. Wat is de reden dat u een daling van de export van medicinale 
cannabis verwacht vanaf 2022? 

904. Kan een overzicht gegeven worden van de kostprijs per product 
(groep) over de afgelopen 10 jaar? 

905. Kunt u aangeven welke stappen ondernomen worden indien de 
volgende aanname uit de memorie van toelichting in de praktijk 
anders uitpakt: «Bij het opmaken van deze agentschapspara-
graaf is uitgegaan van de kennis die op dit moment aanwezig is 
over het (voornamelijk) vraaggestuurde opdrachtenpakket van 
het RIVM en ontwikkeling van kosten in de uitvoering. Grofweg 
betekent dit dat vooralsnog uitgegaan wordt van een forse 
impuls in personeel om de uit de huidige omstandigheden 
volgende werkzaamheden vol te kunnen houden in de komende 
jaren»? 

906. Hoe groot is de verwachtte instroom van nieuwe medewerkers 
in 2021? 

907. Bij de begroting van het RIVM in tabel 34 staat dat nieuwe 
ontwikkelingen binnen de geneesmiddelen en de medische 
technologie zorgen voor onzekerheid in de begroting. Over 
welke ontwikkelingen gaat dit, en hoe groot zijn deze 
onzekerheden? 

908. Kunt u naast de in paragraaf 6.2.2 beschreven budgettaire 
effecten van de coronacrisis op de zorg die bekostigd wordt via 
de Zvw en Wlz, ook op hoofdlijnen inzicht geven wat de 
budgettaire effecten tot nu toe zijn voor de via de Wmo 2015 en 
Jeugdwet bekostigde zorg? 

909. Waarom verwachten zorgverzekeraars dat herstel van de 
reguliere zorg plaatsvindt na de eerste uitbraak in de periode 
maart tot en met mei en in hun raming geen rekening houden 
met een tweede golf? 

910. Waarom is het de verwachting dat de Zvw-uitgaven per saldo 
niet hoger of lager uitvallen dan eerder geraamd? 

911. Kunt u aangeven wat het betekent voor de raming van de 
zorgverzekeraars dat nu toch een tweede golf in Nederland is 
aangebroken, aangezien in de memorie van toelichting staat: 
«Zorgverzekeraars verwachten dat herstel zal plaatsvinden van 
de reguliere zorg na de eerste uitbraak in de periode maart tot 
en met mei en houden nu in hun raming geen rekening met een 
tweede golf»? Passen deze kosten binnen de bandbreedte? 

912. Wat is de exacte berekening die ten grondslag ligt aan de 
aanpassing van de begrotingsbestanden (kolom 5)? 

913. Wat zijn de totale uitgaven aan intramurale en extramurale 
geneesmiddelen geweest in Nederland in de periode 2010–
2019? Kunt u per jaar een uitsplitsing geven? 
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914. Welk deel van de uitgaven aan medisch-specialistische zorg en 

apotheekzorg betreft dure geneesmiddelen en welk deel 
weesgeneesmiddelen? Kunt u een overzicht geven over de 
periode 2010–2019? 

915. Hoeveel is begroot voor intramurale uitgaven aan geneesmid-
delen in 2021? Wat zijn de verwachtingen per jaar van 2022 tot 
en met 2025 op basis van de huidige inzichten? 

916. Wat zijn de gemiddelde uitgaven per patiënt aan geneesmidde-
len en wat is de gemiddelde geneesmiddelenprijs zowel 
intramuraal als extramuraal? Kunt u een overzicht geven over 
de periode 2010–2019? 

917. Kunt u in kaart brengen wat de gezondheidswinst voor 
patiënten is van alle geneesmiddelen samen over de periode 
2010–2019? 

918. Kunt u aangeven waarom er geen budgettair effect van 
inhaalzorg in 2021 wordt verwacht? 

919. Hoe verhouden de onderbesteding in de wijkverpleging en de 
veronderstelling dat er geen budgettair effect van inhaalzorg in 
2021 zal zijn zich tot de toegankelijkheid en kwaliteit van 
wijkverpleging? 

920. Wat is er gebeurd met de resultaten van het onderzoek van AEF 
ten aanzien van de substitutie effecten van fysiotherapie? 

921. Hoe gaat u er zorg voor dragen dat de zorg die fysiotherapie te 
bieden heeft beter benut wordt en er meer substitutie van zorg 
plaatsvindt? 

922. Hoe gaat u bewerkstelligen dat de besparingen die worden 
gerealiseerd in de tweede lijn als gevolg van (vele malen 
kosteneffectievere) extra inzet van fysiotherapie (deels) 
terugvloeien naar het beschikbare budget voor fysiotherapie in 
de basisverzekering en de aanvullende verzekering? 

923. Wat is de reden dat in de begroting 2021 nu al rekening wordt 
gehouden met meerkosten voor de GGD-en en de veiligheidsre-
gio’s voor een bedrag van bijna 500 miljoen euro? Waar is het 
bedrag op gebaseerd? 

924. Is het juist dat de extra uitgaven Wlz van 190 miljoen euro voor 
pgb-houders en zorgaanbieders die te maken hebben met extra 
kosten door het coronavirus gebaseerd is op de ramingen en 
inzichten tot en met mei 2020? Is dat bedrag toereikend, gezien 
het verloop van de coronapandemie? Zijn op dit punt al meer 
actuele cijfers beschikbaar? 

925. Kun u naast de in paragraaf 6.2.2. beschreven budgettaire 
effecten van de coronacrisis op de zorg die bekostigd worden 
via de Zvw en Wlz, ook op hoofdlijnen inzicht geven wat de 
budgettaire effecten tot nu toe zijn voor de via de Wmo 2015 en 
de Jeugdwet bekostigde zorg? 

926. Klopt het dat de extra uitgaven van 190 miljoen euro voor 
pgb-houders en zorgaanbieders die te maken hebben met extra 
kosten door het coronavirus gebaseerd zijn op de ramingen en 
inzichten tot en met mei 2020? Is dat bedrag toereikend en zijn 
er nu al meer actuele cijfers beschikbaar? 

927. Welk gedeelte van de totale meevaller van de totale zorguitga-
ven, die volgens tabel 2 op oploopt tot 4,5 miljard euro in 2024, 
is toe te schrijven aan de meerjarige aanpassing van de 
geraamde loonontwikkeling in de zorg? 

928. Welk gevolgen heeft de nieuwste loonraming van het CPB voor 
het beschikbare bedrag voor de OVA? 
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929. Welk gedeelte van de totale meevaller van de totale zorguitga-

ven, die volgens tabel 2 oploopt tot 4,5 miljard euro in 2024, is 
toe te schrijven aan de meerjarige aanpassing van de geraamde 
loonontwikkeling in de zorg? 

930. Kan worden toegelicht hoe het zit met de schadelast van de ggz 
in de begroting, waarbij om technisch-administratieve redenen 
sprake is van eenmalige lagere zorguitgaven in termen van 
schadelast? 

931. Hoe komt het verwachte besparingsverlies van 40 miljoen euro 
door uitstel van de modernisering van het geneesmiddelenver-
goedingssysteem (GVS) tot stand? Kan dit bedrag nader 
worden toegelicht? 

932. In hoeverre wordt het verwachte besparingsverlies door uitstel 
van de modernisering van het GVS gecompenseerd door onder 
andere de jaarlijkse onderschrijding op het geneesmiddelen-
budget en andere maatregelen zoals de aanpassing van de Wet 
geneesmiddelenprijzen in combinatie met de devaluatie van de 
Noorse kroon? 

933. Hoeveel is bezuinigd op de wijkverpleging sinds 2015? 
934. Kunt u een overzicht sturen van de uitgaven van de wijkverple-

ging sinds 2015? 
935. Hoe groot zijn de personeelstekorten in de wijkverpleging en de 

palliatieve zorg? 
936. Hoeveel patiëntenstops hebben plaatsgevonden in de wijkver-

pleging in 2020? Hoeveel waren dit er in voorgaande jaren? 
937. Kunt u een overzicht sturen hoeveel geld er sinds 2015 is 

overgehouden op de wijkverpleging ten opzichte van de 
geraamde budgetten? 

938. Welke invloed heeft de corona-crisis (gehad) op de uitgaven aan 
apotheekzorg? 

939. 
940. 

Hoeveel procent van het geneesmiddelenbudget is in de 
afgelopen jaren uitgegeven aan weesgeneesmiddelen? 

941. Welke uitgaven zijn specifiek lager dan verwacht, aangezien het 
extramurale hulpmiddelenkader met 40 miljoen euro naar 
beneden wordt bijgesteld, omdat de uitgaven naar verwachting 
lager zijn dan het beschikbare budgettaire kader? 

942. 
943. 

Er wordt aangegeven dat een deel van de kosten (48 miljoen 
euro) van het uitstellen van de aanpassing van de Wet 
geneesmiddelenprijzen naar verwachting kan worden opgevan-
gen binnen het bestaande financiële kader voor extramurale 
geneesmiddelen, maar waarom niet het gehele bedrag? Hoe 
gaat dit «opvangen» in zijn werk? 
Wat is het nettobedrag OVA over 2021? Wat wordt geraamd 
voor 2022 en 2023? Hoeveel was de definitieve OVA in 2020? 
Met hoeveel miljoen euro zal naar verwachting de pensioenpre-
mie volgend jaar stijgen in de sector zorg en welzijn? 

944. Welke invloed heeft de beoogde modernisering van het GVS op 
de patiënt? 

945. Kunt u aangeven welke stappen ondernomen worden als 
firmas en groothandels geneesmiddelenvoorraden niet 
aanleggen en zich terugtrekken van de Nederlandse markt? 
Welke gevolgen heeft dat voor de aanleg van de voorraden? 

946. Waarom komt de nieuwe regeling voorwaardelijke toelating 
geneesmiddelen en het daarvoor beschikbare budget in een 
toelichting wel aan bod, maar is hier in de rest van de VWS-
begroting niets over terug te vinden? 

947. Wat wordt precies bedoeld met de zinsnede dat het resterende 
bedrag van 17,2 miljoen euro meerkosten betreft die worden 
bekostigd uit de wettelijke domeinen waarbinnen zij actief zijn? 
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948. Waarom komt de nieuwe regeling voorwaardelijke toelating 

geneesmiddelen en het daarvoor beschikbare budget in een 
toelichting wel aan bod, maar is hier in de rest van de VWS-
begroting niets over terug te vinden? 

949. Kunt u een uitsplitsing geven van de verschillende effecten die 
hebben geleid tot een actualisering van de opbrengst van het 
eigen risico? 

950. Het aantal uitstaande indicaties voor verpleging en verzorging is 
toegenomen van ruim 162.000 euro op 1 januari 2019 naar bijna 
170.000 euro op 1 januari 2020, wat is in dit verband het verschil 
tussen uitstaande indicaties en wachtenden op een plaats in een 
verpleeghuis? 

951. Kunt u een overzicht geven van de kosten voor de ouderenzorg 
per jaar gedurende deze kabinetsperiode, uitgesplitst naar het 
basispad op grond van de Middellangetermijnverkenning 
(MLT)-raming, middelen op grond van het Kwaliteitskader 
verpleeghuiszorg en andere aanpassingen? 

952. Hoe kan het budget voor de post «Volledig pakket thuis» 
langjarig hetzelfde blijven, terwijl de groep mensen die hier 
gebruik van maakt aantoonbaar groter wordt? 

953. Wat is de verklaring voor het feit dat de lange termijn uitgaven 
voor «extramurale zorg» fluctueren, maar afnemen, in 
ogenschouw nemende dat de doelgroep van deze financiering 
toeneemt? 

954. Hoe komt het dat er een neerwaartse aanpassing is van het 
plafond voor het kader Zorg voor 2021, terwijl sprake is van een 
structurele stijging van de zorgkosten? 

955. Wat kostte een bewoner van een verpleeghuis in 2019, op welke 
ligduur baseert u dit getal en is dit in- of exclusief de eigen 
bijdragen van een cliënt? Kunt u hetzelfde aangeven voor een 
bewoner uit 2015? 

956. Wat kostte een Wlz-client met een verpleging en verzorging 
(vv)-indicatie die thuis woont in 2019? Kunt u dit tevens 
aangeven voor een cliënt uit 2015? 

957. Wanneer ontvangt de Kamer de analyse en evaluatie van de 
invoering van het abonnementstarief bij de Wmo 2015? 

958. Er is een toevoeging van 36 miljoen euro extra budget voor de 
Wlz als gevolg van het openstellen van de Wlz voor cliënten met 
een psychische stoornis per 2021; waar is dit bedrag voor en 
hoe groot is het bedrag dat uit het gemeentefonds wordt 
gehaald? 

959. De reële groei van de netto zorguitgaven in 2021 is 0,9%, is bij 
deze «groei» een eventuele tweede covid-golf meegenomen? 

960. De reële groei van de netto zorguitgaven in de Wlz is in 2021 
6,2%, is dat geheel toe te schrijven aan de stijgende vraag naar 
intramurale ouderenzorg? 

961. Kunt u een overzicht geven per jaar hoeveel middelen op grond 
van de OVA ter beschikking zijn gesteld voor de lonen in de zorg 
vanaf het sluiten van het convenant tot en met 2021? 

962. Kunt u een overzicht geven van de geraamde hoogtes van het 
eigen risico op basis van de huidige begrotingsstand voor alle 
jaren in de komende kabinetsperiode? 

963. Waarom worden de kosten die mensen maken voor zelfzorg 
en/of niet-verzekerde zorg, aanvullende verzekering en/of voor 
dienstverlening in een Wlz-instelling niet genoemd? Kan een 
indicatie gegeven worden van wat de gemiddelde Nederlander 
betaalt aan bijkomende zorgkosten? 
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964. Waarom wordt in de begroting 2021 nu al rekening gehouden 

met meerkosten voor GGD-en en veiligheidsregio’s in het jaar 
2021 voor een bedrag van 459 miljoen euro? 

965. Zijn dit kosten die doorlopen uit de nu in gang gezette maatre-
gelen voor het najaar van 2020? 

966. Op welke veronderstellingen is de raming van 459 miljoen euro 
voor GGD-en en veiligheidsregio’s in 2021 gebaseerd in termen 
van duur en ernst van de pandemie in het jaar 2021? 

967. Wat is de huidige status van de beschikbaarheidsregeling voor 
geneesmiddelen in de pakketsluis zoals die in de VWS-
begroting van 2020 werd aangekondigd? 

968. Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot het 
geschatte budget voor de Free Style Libre? 

969. Wat zijn de verwachte uitgaven aan de Free Style Libre in 2021 
en opvolgende jaren? 

970. Welke resultaten heeft de subsidie aan Fair Medicine voortge-
bracht bij het van de grond krijgen van een alternatief business-
model voor geneesmiddelenontwikkeling? 

971. Welke resultaten heeft Fair Medicine voortgebracht bij het van 
de grond krijgen van een alternatief businessmodel voor 
geneesmiddelenontwikkeling?

1 https://www.cpb.nl/sites/default/files/publicaties/download/cpb-achtergronddocument-
30mrt2016-een-raming-van-de-zorguitgaven-2018–2021.pdf Tabel 5.1 en 5.2.
2 Nivel: Behoefteraming Intensive Care voor Volwassenen 2006–2016
3 Kamerstuk 35 300 XVI, nr. 16
4 Kamerstuk 35 300 XVI, nr. 133
5 https://www.rijksoverheid.nl/documenten/richtlijnen/2017/10/03/handboek-voor-bewindsper-
sonen
6 Kamerstuk 29 214, nr. 83
7 Kamerstuk 30 234, nr. 246
8 Kamerstuk 35 300 XVI, nr. 131
9 Kamerstuk 34 775 XVI, nr. 26
10 Kamerstuk 25 295, nr. 437
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